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ne mange gode stunder det fØrste 
áret. Deretter har hun jobbet to 
âr i Enebakk kommune, som as-
sistent og senere konstituert kul-
turkonsulent. Men ogsâ i denne 
perioden har hun vrt en flittig 
bidragsyter og god râdgiver for 
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UTUKTIG OMGANG MED 
MINDREARIGE 

En godt voksen mann fra Ene-
bakk er siktet for utuktig om-
gang med mindreárige. Saken er 
forelØpig under etterforskning. 

FØrste oktober er Asdiag Tidemann tilbake som Vig-
netts redaktØr(bakerst). Tove Larsen erfra samme dato 
tilsatt som journalist. 

Første oktober slutter Marianne Olsen, 
og tilbake i Vignetts redaktørstol kommer 
Aslaug Tidemann (43). Ved sin side vii hun 
ha Tove Larsen (44) som journalist, begge i 
halv stilling. 

Og med tre godt voksne darner til a ta seg 
av annonser og kontorarbeid undrer vi litt. 
Blir Vignett Norges første  avis med bare 
darner over førti  i staben? 
Den kommende redaktØr skul-

le trolig vre vel kjent for de fle-
ste, kanskje spesielt Vignetts le-
sere. Hun var med fra den gang 
avisa bare var en plan pa papiret, 
og ble lokalavisas fØrste redak-
tØr. Med sin formfulle og kvikke 
journalistikk ga hun trolig leser- 

  

Kjop og saig av biler 
Kommisjon 

100% finansierings- 
bistand ordnes. 

Vi skaffer til veie 
de fleste bilmerker. tic 

FLATEBY ANTIRUST 
TIf. 92 80 70 

Tidemann tilbake 
I redaktørstolen 

Bapnehagen I Kirkebygda 

ANBUD VEDTATT 
INNBRUDD PA 
LEN$MANNS- 
KONTORET 

Anbud fra NORDIV A/S pa bygging av barnehage i 
Kirkebygda ble vedtatt i formannskapet mandag 
kveld.I vedtaket bes det om at plan- og byggekomiteen 
snarest sørger  for at søknad om lan i Husbanken blir 
innsendt, og at de innhenter anbud/kostnadsoverslag 
pa arbeid som ikke kan utfØres av Enebakk kommune. 
Endelig kostnadsoverslag/finansieringsplan skal leg-
ges frem som egen sak. Anlegget vii ikke settes igang 
fØr fuilfinansiering for prosjektet foreligger. 

Bade fra arkitektfirmaet 
DIVA og Plan- og byggekomite-
en ble det gatt inn for forslaget 
fra NORDIV A'S. 

I râdmannens merknader kom-
mer det frem de totale bygge-
kostnader vii belØpe  seg til cirka 
2.750.000 kroner. Dette ligger un- 
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Mye nerver kan det ikke 
vre i personene som natt 
til lØrdag faktisk brØt seg 
inn pa Enebakk Lensmanns-
kontor. Her har de brutt opp 
safen og tatt med noe kon-
tanter. Dessuten har de fátt 
med seg to hagler og en de-
fekt pistol. 
- Er interesserte i opplys-

ninger fra folk i omradet 
som kan ha sett floe, sier 
lensmannsbetjent Roy Olsen 
til Vignett. - Selv var vi inn-
om kontoret ved halv tre-ti-
den. Si da to mopedister 
som vi ber melde seg i hap 
om at de har opplysninger a 
gi. 

PENGESKAP SPRENGT 
Pa Flateby ble i helgen et pen-

geskap sprengt med dynamitt 
funnet. Dette ble stjàiet fra en 
Narvesenkiosk i Oslo sist tors-
dag, og ogsa her er man inter-
esserte i opplysninger. 

I kommunestyret 15.june ble 
det vedtatt ikke a gá inn for et 
anbud fra BrØdrene BarbØl A'S 
for bygging av heldagsbarnehage 
i Kirkebygda. Anbudet ble utlyst 
en gang til, og 28.8 var det kom-
met inn tre anbud, fra BrØdrene 
BarbØl A'S, Nordiv A/S og Atkon 
A/S. 

Slutt opp om parolen: 

SETT BARNA I SENTRUM! 

EN I  E.BAKK 
lie tiders kommune 

Bruk stemmeretten 13.-i 4. september! 
TRENGER DU SKYSS TIL VALGLOKALET, SA SE ANNONSEN INNE I AVISA 



FRITT FORUM 
F Vi forbeholder oss retten Iii a kutte ned pa for 

lange innlegg etter beste skjonn. Du kan skri-
ye anonymt, men redaksjonen ma ha navn og 
adresse. 

Venstre og ordføreren 
	I 

Torsdag 10/9: 
V) 19.00: 

ETTER RUBICON 
(kr 25,-). Norges-premiere! 
21.00: 

ETTER RUBICON 

Fredag 11/9: 
V) 19.00: 

ETTER RUBICON 
21.00: 

ETTER RUBICON 

Lordag 12/9: 
B) 13.00: 

LUCKY LUKE 
OVERGAR SEG SELV 

V) 17.30: 
ETTER RUBICON 

Sondag 13/9: 
B) ANNET ARRANGEMENT 
U)  

ANNET ARRANGEMENT 
V) 20.30: 

ETTER RUBICON 

Kirkene i Enebakk 
SØndag 13. september 

Ki. 11.00: Mari kirke 
v/misjonr Karsten Va-
len og Heigheim. Ung-
domskoret <<Kjell>>. 

Vi gratulerer var go-
de nabo, Borghild, 
med 75-ârsdagen. 

Hilsen 
jentene i Vignett 

SVARSLIPP. Til Vignett, Klokkérudásen 1, P.B. 62, 
1912 Enebakk. 

Jeg ønsker et abonnement pa Vignett for 1987. 
Navn 	  

Adresse 	  

Regning sendes til 	  

Navn 	  
Adresse 	  

VIGNETT 

Ull visjoner hverken valgilesk eiler svada 

Ti! eventuelle 
nye lesere 
av Vignett 

Vi som menighet pa Betel 
benytter Vignett foir vâre 
mØte-annonser. 	Benytter 
derfor anledningen til a Øns-
ke deg velkommen til váre 
mØter og samvr. 
SØndagskole har vi liver 

sØndag og mØter samme 
kveld. Onsdager har vi ogsà 
andre aktiviteter junior, ung-
domskor og hornorkester. 

Hilsen menigheten pa Betel 

Vignett bekiager 
I forrige utgave av Vignett 

skrev vi ved en feiltagelse 
Geir Wiger var speaker pa 
Enebakkdagene. Dette stern-
met ikke. Det var øystein Wi-
ger som kommenterte forrige 
heigs begivenheter pa Ene-
bakk stadion. 

Vi bekiager. 

Det har ailtid vrt et viktig 
prinsipp for Venstre a stA uav-
hengig i biokkpoiitikken her i 
landet. Vi stemmer fra sak til 
sak, dette har vi gjort, og det vii 
vi fortsette med. Likevel far vi 
alitid det tilbakevendende spØrs-
mái ved hvert vaig. <<Hviiken ord-
fØrer stØtter Venstre ved dette 
valget?,' 

Heist hadde vi sett at det var 
en ordfØrerkandidat fra sen-
trumspartiene KrF, Sp, Venstre, 
for det er i sentrum vi hØrer  hjem-
me. Dessverre er det ingen ord-
fØrerkandidat fra disse tre partie-
ne ved dette valget, men det ma 
vre et kiart mái ved neste vaig. 

For oss i Venstre er det av 
mindre betydning hvem soiki  er 
ordfØrer. Det viktige er at det 
SAMARBEIDES om a iØse de 
oppgavene bygda star overfor. 

Som svar til mitt inniegg om 
skoiepoiitikk, angriper Lasse Fu-
revik (Enebakk Ap) HØyres  me-
fling om skattelette. Han mener 
det ikke er rom for skattelette nà. 
Nár HØyre snakker om skatte-
lette er det pa var iØnn (direkte 
skatt). Denne type skatt hØrer 
under penge- og kredittpoiitik-
ken. Vi har en skatteform til, 
nemiig indirekte skatt og det er 
mva. og andre indir., avgifter for-
brukerne betaler til staten. Den-
ne skatteformen behandies un-
der FINANSPOLITIKKEN. 

HØyre vii lette trykket innen 
penge- og kredittmarkedet gjen-
nom skattelette her. Hvorfor? 
Fordi veg a HØYNE den direkte 
skatten (som Ap gjØr) oppnár 
man inflasjon (prisØkning), 
lØnnskravene Øker, sysseisettin-
gen synker, handeisbaiansen 
svekkes fordi norske varer biir 
dyrere i forhoid til utlandet, 
utenlaridske varer biir dyrere a 
importere, de offentiige inntek-
tene synker og vi LOSER FR-
RE oppgaver. Ved a LETTE pa 
penge- og kredittmarkedet 
(skattelette) oppnâr man iavere 
iØnnskrav, rimeiigere varer, vi 
seiger met, tjener met, de offent-
lige inntektene øker og vi iØser 

Enebakk kommune er en kom-
mune med store naturressurser 
som gir bygdas befoikning unike 
muligheter for friiuftsiiv og 
rekreasjon. 

I de seinere ârene har vi imid-
iertid vrt vitne til en stadig 
Økende forurensning og miii 0-
Ødeieggeise. Stikkord er bl.a. Øy-
eren- og HobOlvassdragene, som 
begge er av de mest forurensede I 
Østlandsomradet. 

Enebakk SV satser pa miijØ-
vern her og na! Det er pa høy tid 
at tiitaksplaner settes i verk for a 
rense de nevnte vassdrag. 

Andre strakstiitak ma vre en 
undersøkeise av myromrãdene 
rundt Bindingsvann, for a RA 
brakt p4 det rene om det her er 
deponert avfali under bakkenivá. 
Deter med bekiagelse vi ma kon- 

For a bedre dette samarbeid i ne-
ste periode Ønsker vi ordfØreren 
fra en av biokkene og varaord-
fØreren fra den andre blokken. 

OrdfØrerkandidatene fra Ap og 
H er begge utmerkede personer 
som vii kunne utfyiie hverandre, 
og de ma samarbeide om bygdas 
beste. Mer enn noen gang er det 
stor enighet om hva som ma gjØ-
res i de kommende fire At, og 
grunniaget for A fá det til burde 
vre det beste hvis vi greier a 
samarbeide. 

Venstre vii ha samarbeid mei-
iom biokkene og ikke opprett-
hoide kunstige skiiier. For øvrig 
Ønsker vi a fremme egne saker 
som vi synes er viktige, og vi vii 
ikke vre et haieheng verken til 
HØyre eiler Arbeiderpartiet. 

Gina Sigstad 

flere oppgaver. Dette er ikke bare 
teori, det ble BEVIST i PRAK-
SIS under Wiiloch-regjeringen. 

Men vii ikke skatteietteiser 
Øke det private forbruk? NEI. 
HØyre letter penge- og kreditt-
markedet, men SUPPLERER fi-
nanspoiitikken. Dvs. vi gjØr  det 
LØNNSOMT A SPARE. Ved 
bl.a. a opprettholde SMS og 
AMS. Dette vii fØre  til at et stØrre 
beiØp enn det vi gir i skattelette, 
biir bundet til sparing. Man opp-
nar da a trekke kapitai fra mar-
kedet, siik at man far mindre til 
forbruk. Aiiikevei oppretthoider 
HØyre veksten og sysseisettin-
gen. 

En annen ting som skier nár 
Ap HØYNER den direkte skat-
ten er at det biir iØnnsomt a tjene 
svart. Men med iavere direkte 
skatt biir ikke det a tjene svart li-
ke attraktivt og iØnnsomt. Dette 
fordi forskjeiiene biir mindre om 
du betaler skatt eiier ikke. Nei 
Furevik, det er nok rom og abso-
iutt nØdvendig med SKA1E-
LETE na. 

Med hilsen 
Enebakk Unge HØyre 
Glenn Robert Skaug 

formann 

statere at ingen av kommunens 
andre partier synes interessert i a 
fØige opp denne anbefaiingen fra 
MiijØvern-  og Friluftsnemnda. 

Ekebergdaien og Rakenomra-
det ma kioakkeres sa snart som 
overhodet muiig. Eilers ma hyt-
tebeboere som ikke kan knyttes 
til den kommunaie kloakkering, 
gis bruksendring mot krav om 
innstaiiering av BIOVAC-rense-
aniegg. Dette er ogsa den iØsning 
Heiseradet har anbefait, og som 
dessuten er gjennomfØrt bl.a. i 
Ski. 

Fosfathoidige vaskemidier ma 
forbys brukt og soigt i kom-
munen. 

Aktivt miijØvern er en nØd-
vendighet - NA! 

For Enebakk SV 
Tom Nilsen 

Furevik gar i sitt inniegg hardt 
ut mot Unge HØyres visjoner om 
-en bedre skole". Furevik mener 
at mitt inniegg om nevnte visio-
ner er valgflesk, svada (som betyr 
TULL pa godt norsk) osv. Han 
angriper uten a gi et eneste AL-
TERNATIV til hvordan man bØr 
bedre skoien. Synes Furevik og 
Ap at skoiesystemet i dag er bra? 

VALGFLESK? Det er jo be-
kiageiig at enkeite partier som 
produserer og ianserer VELGER-
GARANTIER ikke greier a innfri 
disse. For deretter a skylde pa at 
de har mindretail i Stortinget, 
siik at de ikke greier a gjen-
nomføre <<sin>> poiitikk. 

Nok om det. Unge HØyre Øns-
ker a styrke fagene norsk, mate-
matikk og fremmedsprak, fordi 
det er disse fagene som utgjOr 
GRUNNSTAMMEN i hverdagen. 
Norsk fordi vi skai kunne kom-
munisere skriftiigfmuntiig. Mate-
matikk fordi vi skai kunne hoide 
orden pa bl.a. Økonomien (privat 
og offentiig). Fremmedspraket 
fordi vart verdenssamfunn har 
behov for det og fordi Norge 
handier mye med utiandet. Og 
dette anser Furevik som SVA-
DA. Likevei Ønsker Arbeider-
partiet i sitt program for 
1986-1989 a UTVIDE timeantai-
iet i faget norsk. Videre vii de re-
dusere antaii elever pr. irer i 
grunnskoien. Vurdere pedago-
gisk tilbud til seksáringer. øke 
antall eievpiasser innen yrkesfag 
i den videregaende skoien. 

sa fortsetter var venn i Ar-
beiderpartiet. "Vi vet hva de vi-
sjonene til Enebakk Unge HØyres 
formann vii koste skattebetaier-
ne. Og han er mediem av et parti 
.som Ønsker skattelette "Videre 
skriver Furevik '<Utvidet timean-
tall koster penger. Hvordan bar 
Furevik tenkt til a utvide time-
antailet siik Ap foresiar uten at 
det skai koste penger? Han skri-
ver seiv at uvidet timetaii betyr 
flere irertimer. Ap vii senke an-
tali elever i kiassen. Det betyr fle-
re kiasser. Fiere kiasser betyr fle-
re irere (og de skai vei ogsa be-
tales). Men i verste fall ma skoien 
utvides, og det KOSTER penger. 
Furevik vet kanskje ikke at an-
tail barn i skoiepiiktig alder vii 

Nytt Ira 
skolestyret 
NY REKTOR 
Ved Enebakk Ungdomsskoie er 
Einar K. Bustnes tiisatt som fly 
rektor. Bustnes har administra-
tiv erfaring fra to ar som under-
visningsinspektør ved VardO 
Ungdomsskole og ett ar rektor 
ved samme sted. Han har videre 

ga dramatisk ned i arene frem-
over? 

Riktignok har Enebakk Ap ik-
ke tenkt til a satse pa skolen 
kommende periode. I deres pro-
gram for 1988-1994 vii de kun 
oppfordre fyiket til a skaffe Ene-
bakk en vgs. og det er gratis for 
Enebakk kommune. Dette sa 
ordfØreren i Enebakk Lucie Paus 
Faick (Ap) seiv under en debatt 
2. september. 

La meg fa repitere Unge HØy-
res skoleprogram. 

Mer konkret gar Unge HØyres 
vision om '<en bedre skoie" ut pa 
a: 
- styrke hovedfagene norsk, ma-
tematikk og fremmedsprak, dvs. 
flere timer i disse fagene 
- ingen obiigatoriske fag bØr tas 
bort, men Økning av rammetime-
taiiet er nØdvendig. Sriig i yng-
re kiasser. 
- seksars skolestart. Som kient 
er det stor ireviiiighet og evfle 
til a tiieegne seg kunnskap i iav 
alder. 
- flere vaigfag i ungdomsskoien 
med bedret fagiig innhoid. Og 
muiighet for KOMPETANSEGI-
VENDE valgfag. 
- f]eme iinieskiilet innen au-
mennfagiig studieretning 
- la elever i eidre kiassetrinn M 
bestemme sitt eget utvilingstem-
P0 sA iangt det er muiig. Uten at 
vi danner A, B eiier C lag siik Ap 
har giort til na. 

Dette er noen av de tiltakene 
Unge HØyre  vii arbeide med 
fremover. Avisutningsvis turer 
Furevik frem med a si at Unge 
HØyre ikke vii satse pa de myke 
verdier i samfunnet foran DET 
VIKTIGSTE. Forstar ieg Fure-
vik rett mener han at skoien er 
,,en myk verdi" og uite viktig. Un-
ge HØyre  bar alitid ment at SKO-
LENér SIERDELES VIKTIG, og 
deter derfor vi vii giØre den BED-
RE. Furevik har kanskie ikke 
oppfattet at hovedaksionen til 
Unge HØyre  ved dette valget -La 
hjertet banke" og "siipp til" nett-
opp belyser de myke verdiene i 
samfunnet. 

Enebakk Unge HØyre 
Glenn Robert Skaug 

Formann 

vrt rektor ved Den norske sko-
ien i Sudan tre ar og er na rektor 
ved Vuku barne- og ungdoms-
skoie der han har vrt i 16 a.r. 

SPESIALPEDAGOG TILSATT 
IngebjØrg Nilsen er tiisatt som 

spesiaipedagog i PPT-tjenesten. 
Nilsen har 19 ars irerpraksis pa 
barne og ungdomstrInnet og av-
siuttet 2.avdeiing i spesialpeda-
gogikk denne varen. 

Furevik og skattelette 

MiljUverN - en nødvendighet 



VIG N EU 

5. Jan E. Sand 

Enebakk Fremskrimttspartmi 
SUNT FOLKEVETT I POLITIKKEN. 

3 repr. har FrP hatt I kommunestyret I innevrende pen-
ode. Vi er I dag Enebakks tredje storste parti med Ca. 
10,5% av stemmene bak oss. 
Har gruppa vrt liten har den vrt desto mer aktiv. Ingen 
saker har vrt for smà til at vi har engasjert oss i debatten. 
Vi regner med 5 representanter i kommunestyret i kom-
mende periode. Dette vii gi oss enda mer innfiyteise pa di-
ne vegne. Det borgerlige sirkus i Stortinget denne váren 
09 Fremskrittspartiets ansvarsfuile avvisning av ate ut-
giftsøkninger har endehg fátt folk til a skjonne at FrP ikke 
er noe iettvinthetsparti. 

FrP i kommunestyret 
FrP i Enebakk har I dag iandets 4. beste oppslutning og 
dette ma det vre en grunn til. Men vi har tatt mál av oss til 
A bh den beste. 
Dette kan vi bare greie ved din hjeip. ikke for var skyid, 
men for din egen. Vi er i dag din eneste garanti for at sok-
nader om loyver, tiflateiser, konsesjoner 09 fradeiinger far 
en behandling som tar hensyn til deg 09 ditt behov 09 ikke 
bare til kommunens generaipianer 09 "overordnede mâi-
setninger". 
Adskiiiige sambygdinger har erfart dette og gir oss sin 
stemme, seiv om de tidiigere har stemt Hoyre eter Ar- 

beiderpartiet. Ikke fordi de har fátt en mindre ideologisk tii-
knytning til disse partiene, men fordi de har erfart at parti-
ideoiogi ikke er brukbart i kommunesammenheng, bare 
sunt folkevett. 
Pa denne siden finner du en del smâ smakebiter pa van 
"ideoiogi" sammen med var politiske "vaskeseddel". 
Stemmer dette med din egen mening, 09 det gjor det eliers 

áret, sâ bruk var stemmeseddei og du gjor deg seiv en 
tjeneste. Bruk fornuften mens det enná er tid. 
Stem Enebakk Fremskrittsparti. 

Vàken FrP-representant 
En váken FrP-representant i kommunestyret sâ 
seg lei pa at Enebakk kommune nrmest auto-
matisk opptok ian i kommunens "husbank' Ene-
bakk Sparebank. 
En rask undersøkeise i markedet avsierte at disse 
lãnene ikke ailtid var like gunstige og fremmet for-
slag om at kommunens ekonomisjef skulleurider-
soke markedet nøyere for man 'aksepterte I&i  
budene fra bygdas bank. 
Noe senere bie de nye iânetilbudene med iavere 
rente foreiagt kommunestyret. Disse Iánetiibu-
dene kom ogsà fra bygdas bank som natuniig nok 
var redd for a miste sin beste kunde. 
Hvor mye kommunen sparte pa dette er vei vans-
kehg a si, men smabeiøp kan det ikke ha vrt for 
var hUe kommune. 
Dette viser at konkurranse gir lavere pniser og at 
FrP matte til for a pâpeke denne evige sannhet. 
Som vanlig. 

Derfor Fremskrittspartiet 
Kjre velgere i Enebakk 
Fremsknittspartiet har innfiydeise. Bade i kommunaipoiitikken og i rikspoiitikken. Gang pa gang 
oppiever vi at Fremskrittspartiets forsiag bun adoptert av de andre partier. Like viktig er det sig-

nalet dere som velgere sender Ut nár dere stemmer pa Fremsknittspartiet. 
Det er et signal om at ogsá de gamle partien bor tenke seg om, og hore pa 
det váre representanter bar a fortefle. Det som preger Fremskrittspartiets 

det som preger Fremskrittspartiets pouitikk er eiendomsne ten og 
seiv a treffe avgjorelser. 
Vi vii redusere politikere og byràkraters innblanding I pnvatlivet 
ringsiivet. Det var nye overkiasse. politikere og bynaknater blander 
I, gár som negel darlig. Derfor bon dere ogsâ pa Enebakk soke 
fiere foikevalgte som vii redusere det offentuiges makt, 
si JA nan bongere og bedniften soken leyve. konsesjon, 
beviluing, tiliateise og uignende som viser respekt for fol-
kets skattepenger 09 som vii temme kommunen. 
Lykke til! 

rétten ti 

og n-
seg boil 
A fá inn 

Ti! • sunt folkevett I styrer, rád og utvalg. 

• a se/ge maksimalt av kommunens eiendommer. 

.á styrke hjemmehjelpsordningen og den ambulerende 
mestertjenesten. 

Tn  • a opprette he/ikopterplasser pa strategiske steder. 

Ti!  • bruksendring fra hytte til bo/ig. 

Ti!  • an/egg av gang/sykkelvei Kvernstua/Ráken. 

Ti!  • til kloakkering av Ráken først. 

Ti!  • omsorg for dem som virkelig trenger det.. 

Ti!  • bo/iger til egen ungdom for mottak av flyktninger. 

171  • Iegedekning I alle deler av bygda. 

vakt- 

1. Egt Sorensen, Ekornvn. 46, 1914 Ytre Enebakk 
2. EgH Sorensen, Ekornvn. 46, 1914 Ytre Enebakk 
3. Oyvind Strom, Ekronvn. 44, 1914 Ytre Enebakk 
4. Oyvind Strom, Ekornvn. 44, 1914 Ytre Enebakk 
5. Lit-Ann Nensund, Bakkevn. 5, 1911 Flateby 
6. Lill-Ann Nersund, Bakkevn. 5, 1911 Flateby 
7. Jan Wickstnom, Setnavn. 1, 1914 Ytre Enebakk 
8. Jan Wickstrom, Setnavn. 1, 1914 Ytre Enebakk 
9. Jan Erik Sand, Ekornvn. 40, 1914 Ytre Enebakk 

10. Thore Werâs, Ekornvn. 43, Ytre Enebakk 
11. pal Thoresen, Paasan, 1914 Ytre Enebakk 
12. Britt Strom, Ekornvn. 44, 1914 Ytre Enebakk 
13. Thor Rustand, Sagstuvn. 8 D, 1914 Ytre Enebakk 
14. Tonild Larsen, Kiokkenudâsen 6, 1912 Enebakk 
15. Cato Larsen, Gnanvn. 38, 1911 Flateby 
16. Per Anne Tnebekk, Grosethvn. 2, 1914 Ytre Enebakk 
17. Fred Amundsen, Grosethvn. 7, 1914 Ytre Enebakk 
18. Monica Wenâs Bnáthen, Kiokkerudásen 6 A, 1912 Enebakk 
19. Leif Bnâthen, Klokkerudâsen 6 A , 1912 Enebakk 
20. Kristin Rustand, Sagstuvn. 8 D, 1914 Ytre Enebakk 
21. Werner Sand, Ekornvn. 40, 1914 Ytre Enebakk 
22. Knut Launits Andneassen, Otenvn. 10, 1914 Ytre Enebakk 
23. Knut E. Dahl, Grosethvn. 13, 1914 Ytre Enebakk 
24. Trine Dahl, Grosethvn. 13, 1914 Ytre Enebakk 
25. Knut Olaf Annesen, Saltvedt, 1913 Dalefjendingen 
26. Anni Haga, Ekornvn. 48, 1914 Ytre Enebakk 
27. Svein Kr. Kjelgárd, Kjelgard, 1914 Ytre Enebakk 
28. Lars E. Lovdahl, Grosethvn. 11, 1914 Ytre Enebakk 
29. Cathnine Annesen, Saltvedt, 1913 Dalefjerdingen 
30. Eva Sorensen, Ekornvn. 46, 1914 Ytre Enebakk 
31. Thonleif Elverhol, Flateby, 1911 Flateby 
32. Trond Hagen, Gaupevn. 16, 1914 Ytre Enebakk 
33. Per Mohn, Bakkevn. 5, 1911 Flateby 
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FRITT FORUM 
Vi forbeholder oss retten til a kutte ned pa for 
lange innlegg etter beste sklonn. Du kan skri-
ye anonymt, men redaksjonen ma ha navn og 
adresse. 

Fortsatt utvikling med AP 

Hvor star vi? Hvor gip vi? 
Enebakk Arheiderparti vii fortsatt utvikling 

VIG N EU 

Til Liv Vikan, Enebakk HOyre 

11984 fikk Arbeiderpartiet fler-
tall i kommunestyret i Enebakk, 
i samarbeid med SV og V, etter 
en periode med borgerlig flertall. 
Det var liten utvikling i den kom-
munale virksomheten i árene fra 
1980 til 1984. Hva som kanskje 
verre var, var at det davrende 
flertall heiler ikk6 var villig til a 
planlegge for en videre utvikling. 
Som kjent kreves det en grundig 
planlegging fØr  saker kan kom-
me til utfØrelse. Altsâ startet vi 
pa noksâ bar bakke i januar 1984 
med a ta fatt pa viktige saker. I 
dag kan vi se resultater av denne 
periodes vedtak og planer pa de 
tleste sektorer. Bl.a. ser vi at Vi-
dotta er nmest ferdig opprus-
tet, gym.sal pa Stranden skole er 
ferdig planlagt, bygging av hel-
dagsbarnehage i Kirkebygden 
tar til om meget kort tid (etter en 
beklagelig forsinkelse pga. 
manglende anbud), nye tomter er 
lagt ut pa Bergskaugjordet pa 
Flateby, og i Ytre Enebakk leg-
ges det ut tomter pa Nylende rett 
over nyttar. 

Det foreligger ferdige planer 
(programprosjekt) for utvidelse 
av herredshuset med helse - sosi-
alsenter/hovedbibliotek, et pa-
krevet prosjekt som vil bidra til 
skikkelige arbeidsforhold for 
kommunens ansatte, og et be-
tydelig bedret service-tilbud 
overfor kommunens befolkning. 

Et annet stort prosjekt er id-
rettspark pa Flateby, der idretts-
hall er prioritert, og prosjektert i 
to alternativ.Arbeiderpartiet ser 
nØdvendigheten av en fremtids-
rettet planlegging som fanger 
Opp flere behov i tillegg til idret-
tens prekre hallbehov. Vi Øns-
ker derfor a arbeide videre med 
planene for en flerbrukshall. Pa 
tross av hØyere  investeringskost-
nader, vil driftsutgiftene ved en 
slik hail etter noen ár bli lavere 
enn for en mindre, i det flerbru-
ken vil fØre med seg langt høyere 
driftsinntekter. Arbeiderpartiet 
har merket seg signaler utenfra 
angáende planlegging av idretts-
anlegg. Bl.a. sies det i "Idrettens 
program for 1980-árene:" I den vi- 
dere anleggsutbyggingen bØr det 
legges srlig vekt pa enkle fler-
bruksanlegg som kan fungere 
som samlingspunkt for større 
grupper av mennesker, og derved 
bidra til Økt kontakt og trivsel i 
lokaimiljØet. Slike málsettinger 
kan vi fange Opp ved a satse pa 
en flerbrukshall. Imidlertid Øns- 
ker vi ogsâ a se nrmere pa mu-
ligheten for en etappevis ut-
bygging. 

Mye annet har skjedd i Ene-
bakk i denne perioden. FØrste 
etappe av kloakkering Ekeberg- 
dalen, dvs. til Klokkerudasen, er 
ferdig. Kronafeltet avkloakkeres 
i disse dager. Arbeiderpartiet 
Ønsker i kommende periode a 
kloakkere videre i Ekebergdalen, 
og a kloakkere i Rken - omrâ-
det og videre mot Gran. 
• ødegardsveien med ny gang-
og sykkelvei er gjort ferdig i peri-
oden. Nytt rutetilbud til Gjed- 

devannsveien er samtidig eta-
blert i samarbeide med buss-sel-
skapet. 

PA helsesektoren er det oppret- 
tet stillinger for leger, fysiotera-
peuter og for helse- og sosialsjef. 
Legesenteret i Kirkebygden er 
ombygget og modernisert til be-
ste for de ansatte, og ikke minst 
for publikum, og det er etablert 
legetilbud pa Flateby. 

Ogsa hjemmesykepleien er 
styrket, men her kreves det i are-
ne framover ytterligere sterk 
satsing for a imØtekomme et til-
takende behov. Skolesektoren er 
tilfØrt store ressurser dette skole- 
L. Fjoràrets vikarproblemer 
skulle saledes vre avverget. Det 
er vedtatt a bygge ut Kirkebyg-
den skole til en to-parallellers 
skole, og her er planlegging i full 
gang. I perioden er det etablert 
en boliglansordning for ungdom i 
etableringsfasen. Denne Ønsker 
vi a videreutvikle. Samtidig er 
det en klar malsetting i anie 
framover a skape varierte botil-
bud i kommunen: Mindre og ri-
meligere boliger, kanskje utleie-
boliger etc. Vi vi motarbeide 
eventuelle forsØk fra HØyres  side 
pa a selge flere kommunale boli-
ger. Dette ble presset igjennom i 
forrige periode, og mange boliger 
ble solgt. I dag har kommunen 
ãpenbare problemer ved at det 
ikke finnes et tilstrekkelig antall 
kommunale boliger a tilby. 

Det vil bli for langt a trekke 
fram alt det positive som har 
skjedd de siste 4 arene. Imidler-
tid star det fremdeles mange nye 
og viktige oppgaver pa venteli-
ste. Ikke minst er det viktig na a 
arbeide for en stØrre  arbeids-
plassutvikling i kommunen. Ene-
bakk er i ferd med a plassere seg 
godt pa kartet i regional sam-
menheng, som en interessant 
kommune for etablering. Denne 
utviklingen vil vi mote. Ogsa bar-
nehageutbyggingen ma det kom-
me mer fart i.7/ 

Arbeiderpattiet er redd for ny 
stilistand i den kommunale ak-
tivitet dersom det blir borgerlig 
flertall i kommende periode. Ar-
beiderpartiet ber om fornyet tillit 
for a kunne fortsette det arbeid 
som er pábegynt innevrende 
periode. 

Arbeiderpartiet vii tilpasse den 
kommunale aktivitet til den Øko-
nomiske situasjon i landet for-
Øvrig. Dette kan innebre at vi 
ikke kan gjennomfØre alt vi Øns-
ker a gjØre i de nrmeste arene, 
men vi er ikke villige til 6L la kom-
munens utvikling stoppe Opp av 
den grunn. 

Det er et spennende og viktig 
valg i Enebakk i ar-. FA stemmer 
kan vre avgjØrende  for mandat-
fordelingen. Marginene er sma. 
Jeg oppfordrer derfor alle stem-
meberettigede til a avgi sin stem-
me ved arets kommune- og 
fylkestingsvalg. 

Vel mØtt  i stemmelokalet 
Godt valg! 

Lucie Paus Faick 
Enebakk Arbeiderparti. 

I sitt innlegg i siste Vignett 
spØr Liv Vikan fra Enebakk HØy-
re med tydelig adresse til Barne-
hageaksjonen om pressgruppene 
vil ha politikerne til a love ting 
de ikke har muligheter til a opp-
fylle. Svaret er NEI! 

Vi vil at kommunestyret skal 
love ting det HAR muligheter til 
A oppfylle - nemlig a bygge bar-
nehager og fritidshjem. 

Liv Vikan gir seg sa til a stille 
Opp de tre svake grupper mot 
hverandre, barnehagebarn og 
eldre/funksjonshemmede. Denne 
splitt og huk-taktikken er vel-
kjent, men det gjør den ikke 
mindre simpel. Pengene det kos-
ter a bygge barnehager og fritids-
hjem ma ikke nØdvendigvis tas 
fra eldre og funksjonshemmede 
slik Liv Vikan Ønsker a fremstille 
det. Hvorfor ikke stille bygging 
av barnehager Opp mot en res-
surssterk gruppe? 

Hvorfor ikke stille det Opp mot 
den ressurssterke idrettsung-
dommen som skal M sitt drØm-
meanlegg ved Streifinn? Her 
kunne det vre mye a hente. Da 
ville Liv Vikan jo ogsa samtidig 
understreke sitt eget partis syn 
pa denne saken. N.r hun later 
som om pengene ma tas fra en 
annen svak gruppe, far man lett 
inntrykk av at hun rett og slett er 
imot barnehager og fritidshjem, 
selv om hun skniver det mot-
satte. 

Med en <<radioaktiv'> weekend 
bak oss, en det pa sin plass med 
en liten oppsurnrnering. 

De fleste i Enebakk fikk inn 
FM 102.9. Dessverre ble ikke hele 
Flateby dekket, men na vet vi til 
en senere anledning at senderen 
ikke kan sta silk den gjorde na. 

Takk til alle dene som bidro til 
A gjØre  dette miljøprosjektet 
mulig: Programprodusenter, tek-
nikere, plateutlánere, husutlâne-
re, barnevakter, kakebakere, 
loddselgere og alle dere andre. 

Takk for den enorme respon-
sen som vi mottok bade pa sen-
dingene og pa loddsaiget. Det gir 
nytt pagangsmot selv om en har 
butt sliten. 

Takk for oppslutningen om van 
del av Aksjon miljØbil<<. Syke-
hjemmet mottok kr 7 220. Vin- 

Senket pensjonsalden. HØyere 
pension. Flere sykehjem. Flere 
aldershjem. øvre aldensgrense 
for yrkesdeltakelse og samfunns-
ngasjement. Er det noe nart de 
eldre bun gamle for tiden? Er det 
noe rant vi har havnet i et om-
sorgssamfunn hvon vi ma ta oss 
av <<de stakkars eldre,,. 

Han vi ikke mistet noe pa 
veien? Jo, vi har glemt at de eldre 
er akkurat like fonskjellige som 
det vi andre en. De har ulike be-
hov, Ønsker og dnØmmer. Men 
det har eldrepolitikken i liten 
grad tatt hensyn til. 

Derfor vil vii Unge HØyre fØne 
en eldrepolitikk med to hoved-
lementer: 

1. Vi ma slippe de eldre til, la 
dem fA en nik aldendom i utfoldel-
se i stedet for passivitet og en-
somhet. 

2. Vi ma ta ansvar for de eldre 
slik at de far den hjelp og omsong 
de tnengen. 

Pa Solvang sykehiem bestem- 

Liv Vikan en i sitt innlegg opp-
tatt av funksjonshemmede. 

I Aksjonskomiteen for barne-
hager og fritidshjem en vi to mod-
re med funksjonshemmede barn, 
og vi har opplevd hvilket enormt 
utbytte vare barn har hatt av 
barnehagen. 

Jeg kan forsikre Liv Vikan om 
at jeg inderlig godt vet at det er 
mye gamle og pleietrengende har 
behov for, og som de ikke far. 
Men kan Liv Vikan fortelle meg 
hvorfon det ikke er mulig at bade 
barn, funksjonshemmede og eld-
re kan fA det de har behov for? 

Det en ikke nØdvendig for disse 
gruppene a konkurrene. Res-
sursene finnes hvis man vil finne 
dem! Liv Vikan oppfondrer unge 
nessurssterke mØdre om a ned-
sette levestandarden for a vre 
hjemrne hos barna. Hun under-
vunderer nok de unge mØdrene. 
Mange av dem har yrkesutdan-
fling og studielan og kan dermed 
ikke oppfylle Liv Vikans drØm 
om den gammeldagse kvinne. 

Liv Vikan en medlem av barne-
hagenemnda i Enebakk, og hun 
vet derfor utmenket godt at man 
ikke f.n plass i barnehage for at 
familien skal Øke sin levestan-
dard. I svnt mange tilfeller ma 
foneidrene ha spesiell grunn for a 
fA tildelt plass for sitt barn i bar-
nehage i Enebakk. 

Hildur Gjerde 

nerne av hovedgevinsten, male-
net av Anne Lise Knoff. ble Aud 
og Ivar Bakke. De tre trykkene 
ble vunnet av Grete Due, Lilian 
Nensund og Randi Steen Hilmer-
sen. 

Mange har støttet radiotiltaket 
Økonomisk over postgiro nr. 
3977857. Benken ble vunnet av 
Sissel Skar (Ytre), og begge fugle-
brettene av Ruth og Anne Wat-
turn (Kirkebygden). 

Selv om trekningen na er over, 
er vi fortsatt takknemlige for bi-
drag som kan hjelpe oss med de 
siste utgiftene i fonbindelse med 
dette radioprosjektet. 

Husk at den grØnne bØlgen nil-
len videre. Godt valg! 

Hilsen for Enebakk Venstre 
Helge Nilsen 

te bestyrenen seg for at de eldre 
skulle reise pa fenietun. I avisene 
ble det skrevet mye om dette, det 
gikk da ikke an 6, la en gjeng seni-
le eldre vandre rundt i fri til-
stand. Men feniereisen ble av-
holdt. Og nesultatet var at de eld-
re kiarte seg bra. Og da de kom 
tilbake hadde de ikke lengen det 
samme behovet for a bli pleiet og 
passet pa. Ferien hadde gitt livet 
et nytt innhold, noe a leve for. 1k-
ke bane eksistere. Det ga nytt 
mot og nytt hap. Sykehjemmet 
kunne na bruke ressursene slik 
at det kom flere eldre til gode, for 
at eldre ikke lenger hadde det 
samme pleiebehovet. De kunne 
bidra med en del selv. 

Eldne trenger a utfolde seg og 
bruke sine ressurser. Vi ma sta 
sammen om fremtiden, a gi de 
eldre en sjanse. SLIPP DE GAM-
LE TIL. 

For Enebakk Unge Høyre 
Glenn Robert Skaug 

form ann 

26. august 
Det ble gutter. 
-To stykker, gitt!!!>> 

Sofia og Atle Killerud 

31. august 
Det ble en jente! 

Tove Lindâs og 
Odd Terje Nordenstam 

Sentralsykehuset 27/8-87 
Ørjan fikk en stor sØster. 

Ann-Kristin og 
Arve Stendebakken 

Sentralsykehuset 28/8-87 
Stale og Espen Andreas har 
fâtt en liten sØster. 

Hilde og Tore Arnesen 

Sentralsykehuset 4/9 
Na en ventetiden slutt, 
det ble en gutt. 

Karin Elise, Hans-Ole, 
Torunn og Tore Snetra 

PLAKATEN 

Rosemalingskurs 
Ytre Enebakk skole. Starter 
14. sept. kl. 18.00. 
Pensjonistfore-
ningen 
MØte, Herredshuset, ons. 9. 
sept. kl. 17.00. 
Trenger du skyss 
til valglokalet? Se annonse. 
Flateby kino viser 
bl.a. -Etter Rubicon denne 
uken. Norgespremiere. Se 
annonse. 
I.L. Driv turn og 
trimgruppe 
starter i uke 37. Se annonse. 
Telefonen I Vig-
nett er 
betjent til kl. 21.30 i kveld. 
Se annonse. 
Turnstart I E.I.F. 

Hauglia skole 14.9. Stneifinn 
15.9. Se annonse. 
OrienterngsmØte 
Jobb som stØttekontakt/av-
laster? Kantina Henredshu-
set 22.9.87 kl. 19.30. Se an-
nonse. 
Betel 
Husk ukens mØten. Se an-
nonse. 
Enebakk Handi-
kaplag 
SvØmming, Enebakk ung-
domsskole. Se annonse. 
Misjonsuke 	pa 
Emaus 
Kirkebygden 15.-20. sept. Se 
annonse. 
Misjonsstevne i 
Ytre Enebakk 
13. sept. Se annonse. 

<<Den grØnne bølgen>> 

Vi blip gamle fop fiden! 



Ukens turner 

1411iG  .1 
STUDER 

4'VNONEN E 

Op 

Ukens spaltist 
Nâr jeg sitter her og ser 

utover Lyser'n som har 
fâtt et tydelig hØstpreg 
over seg, dukker det opp 
mange forskjellige tanker 
om bygda var, og var ma-
te a leve pa i dagens 
stresssamfunn. Hvor ble 
det for eksempel av som-
meren i tr? Alle sâ jamrer 
vi oss over hvor dãrlig 
veret har v2ert. Nei, det 
var noe annet i gamle da-
ger nâr, en kunne gã bar-
bent fra mai, og nesten til 
jul. Du verden hvor dârlig 
vi mennesker husker, det 
kunne da vere dârlig 
sommervr for i tiden og-
sá. Det er bare det at ná 
har de fleste anledning til 
a ta seg ferie, og ikke 
minst adskillig lengre fe-
ne enn de hadde mulighet 
til for. Og da skal det litt 
til a fá 3 uker med strâlen-
de sol og varme, slik at 
dèt er muhig a konkurrere 
med brunfargen til dem 
som har tilbragt 2 uker i 
syden. 

Ja, du er yel ikke av 
dem som ikke stresser av 
garde til syden minst to 
ganger i âret? Hva skal du 
da skryte av nár du kom-
mer tilbake pa jobben? 
Du ma da følge med tiden, 
se og oppleve andre land 
og kulturer, selv om thi 
ikke har vart nord for 
Sinsenkrysset i ditt eget 
fedreland. Det hadde kan-
skje vert en tanke at vi 
herte vârt eget land a 
kjenne, bade pa godt og 
vondt, for vi skulle se res-
ten av verden. 

Du verden hvor godt vi 
kan ha det hvis vi et ár 
planlegger ferien var her 
hjemme, og drar litt uten-
for de vanlige turiststrø-
kene. Det er ikke mange 
land som har slik stors-
lagn natur, som ikke eget 
bruk og kast samfunn. 
Men vent ikke for lenge 
med a gjore alvor av a se 
deg om i Norge, desto fØr 
du gjør det vil du fá Øyne-
ne opp for hvilke verdier 
vi har, og som vi har plikt 

til ogsá a la váre etter-
kommere fá gleden av. 

Vi som er sã heldig a fá 
bo her i landet burde kan-
skje slutte a syte og klage 
over alt og alle og heller 
se de positive ting som vi 
har, og som andre misun-
ner oss. Disse tanker kan 
godt overfØres  til vãrt 
eget lokalmiljø. Det er 
forunderlig hvor dárlig 
kjent mange av 055 er i 
var egen bygd. Kanskje 
skulle vi gjøre alvor av a 
bli litt bedre kjent I Ene-
bakk? Burde vi ikke tatt 
oss tid til a bruke en heig 
pa a se 055 omkring i vârt 
eget n2ermiljø? Da slapp 
vi a sitte I bilko pa motor-
vegen fredag . og sondag... 
ettermiddag, og vi hadde 
et adskihlig bedre grunn-
lag for a kunne diskutere 
hvordan vi Ønsker at ut-
viklingen i Enebakk skal 
skje. Tenk om de som bor 
pa Flateby tok seg en tur 

• gjennom Kirkebygden og 
Daleferdingen og Ut til 
Ytre en sØndag, og de som 
bor i Ytre tok turen den 
motsatte veien. Da ville 
vi sikkert fa oynene opp 
for at det finnes andre ste-
der i bygda enn der vi selv 
bor som har sine verdier 
som vi ma ta vare pa og 
utvikle slik som vi krever 
der vi selv har var daghige 
gange. 

Ti! neste ukes spaltist 
utfordres Sven-Erik Tys-
dal. 

Hans Jakob Brevig 

THUNE HAR 
SAGT OPP 
Olav Thune har sagt opp sin stil-
ling som bestyrer ved Enebakk 
syke- og aldershjem. Da kon-
stituert bestyrer Erik Ohr ogsâ 
har sagt og sluttet fØrste septem-
ber, er det nâ avdelingssykep-
leier Johanne Helgheim som gár 
inn i stillingen som konstituert 
bestyrer. 	Avdelingssykepleier 
blir i perioden frem til 1.januar 
Sissel Christiansen. 

Olav Thune har sagt opp 
sin stilling som bestyrer 
ved Enebakk syke- og al-
clershjem. 

Norges-premiere pa Fla-
teby Kino. Og ikke pa 
hvi!ken film som heist. 
Den blir omtalt som hØ-
stens norske filmthriller 
og blir sammenlignet 
med <<Orions Belte>> - fil-
men <<etter... Rubicon>>. 
Synopsis: 
Pa en Øy pa kysten av Nord-Nor-

ge ma to gutter sØke ly I et void-
somt uvr. I det samme omrâdet 
driver frakteskuta RIJBICON 
hjelpelØst omkring uten mann-
skap. Dagen etter er alt tilsynela-
tende normalt I det vesle Ut-
kantsamfunnet, men hva de ikke 
vet. er  at en stor tragedie rammet 
dem under flattens storm 
Marerittet bevnner nár det vi-

serseg at guttene fra Øyahar pa- 

Søndag er det Flateby-dager, 
og da vii det kun bli vist V-fore-
stilling. 
Ukens barnefilm vil imidlertid 

bli vist lØrdag, og vi møter ver-
dens tØffeste cowboy-helt - 
..Lucky Luke-. Filmen heter 
Lucky Luke overgar seg selv" 

og er den 3. Lucky Luke-film som 
er laget. 

Mannen som trekker hurtigere 
enn sin egen skygge, er tilbake i 
en splitter ny tegneflim med un- 

dratt seg en ukjent dødbringen-
de sykdom. Jon Hoff er overlege 
pa distriktssykehuset. Alle van-
lige diagnoser slâr feil, og nâr 
Hoff prØver a gá videre med un-
dersØkelsene blir han stoppet av 
myndighetene. Hoff, som ikke lar 
seg overtale sa lett, oppdager et-
ter hvert en serie alvorlige bend-
elser, med skremmende kon-
sekvenser langt utover det lille 
lokalsamfunnet. 
Flateby Kino regner med at 

mange er interessert i A se denne 
norske storfilmen, sa den blir vist 
over flere dager. (Se annonse an-
net sted i avisen.) 

Det ma ogsâ nevnes at pa rol-
lelisten tInner vi bl.a. Sverre An-
ker Ousdal, Toralv Maurstad. 
Jack Fjeldstad o.a. 

derholdning for hele familien. 
Filmen liar svensk tale. 

Naturligvis har Dalton-brø-
drene nok en gang stukket av fra 
fengslet. NA vil de slâ seg ned I 
Daisy Town, som fredelige borge-
re og kjøpmenn. Men Dalton-brø-
drene skal man ikke stole pa, 
denne gangen har de planlagt 
robbe en bank. . .med hjelp av 
barske bestemor Dalton. 
Men Lucky Luke gjennomskuer 

raskt sine [lender... 

• 009 

Misjonsstevne 
SØndag 13. september avholdes 

det tradisjonelle hØststevnet pa 
Misjonshuset i Ytre Enebakk. 
Stevnet har vrt holdt hvert ar 
siden 1963, og arets stevne blir 
derfor det 24. stevnet i rekken. 
Tilslutningen har i alle ar vrt 

god, og stevnet har blitt til inspi-
rasjon for mange misjonsvenner 
foran hØstens virke. 
Stevnet starter med gudstjenes-

te i Mari kirke ki. 11.00 v/misjons-
sko1elrer Karsten Valen og sok-
neprest Steinar Helgheim. Det 
blir sang av ungdomskoret 
"Kjell>' fra Hamar. Kl. 16.00 fort-
setter stevnet pa Misjonshuset. 
Jenny og Arve Fjellstad deltar I 
tillegg til Valen og Helgheim, og 
ungdomskoret Kje11>> blir med. 
Det blir bevertning og gave til 
misjonen. 
Alle er hjertelig velkommen! 
LØrdag kveld blir det Ung-

domskveld for ungdom I alle aid-
re, og det blir mye sang v/<'Kjell>'. 
Andakt v/BjØrn  Erik Gihiemoen. 
Se annonse annet sted i avisen. 

Trekningsliste 
Sanitetsforeningens 
loppemarked 5.9. 
Lodd 
403 dukke - Ragnar Landskaug 
899 lampe - Ellen Kjelgaard 
196 dyne/pute - Margit Haug 
527 kransekake - Linda Karistad 

Jensen 
30 langbukse - Evy Gran 
53 draktkjole - Martin Marthin-

sen 
342 .ransel:.-inar,Lan.dsk.AJJ1 .. 
69 1 sekk dyrefOr - Asta Foss 

653 lampe - Haldis Stenseth. 
Lund 

150 grytekiuter - Liv HØilund 
943 blomst - Ivar Bjerkland, 

Kj ell ás 
724 kniver - Jan Helge Gresby 
898 strømpeb. hargele - Turid 

Aarsrud 
359 grytekluter - Anna Hansen 
421 grytekiuter - Magda Syilias 
225 strØmpeb./hargele - Terje 

Vrnang 
152 merkepenngrytekluter - An-

ne Stokseth 
299 blomstergruppe - Terje Var-

nang 
121 brikker - Marit Borud 
127 brikker - Osvald Stang 
357 brikker - Solveig Person 
469 pledd - Magda Sandbk 
605 fruktkurv - Margit Haug 

9 duk - Audenstad, Vestbyvn. 
369 juleduk - Vidar Landskaug 
312 duk - Margit Haug 
393 sengesett - Ellen Skaug 
496 sengesett - Edla Wattum Jo-

hansen 
919 sengesett - Jorun Opsahi 
426 matkurv - Jenny Hassel-

strØm 
365 smykker - Anna Hansen 
210 kake - Karin Haug 
295 kake - Terje Vrnang 
906 kake - Turid Aarsrud 
69 kake - Henki Engen 

706 kake - Arild Hagbartsen 
121 kake - Henning Jahr 

Vi takker alle som har gitt gave-
ne. 

Sanitetsforeningene 
• i Enebakk 

VIGNETT 



VIGNETT 
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Norgespremiere p A Flateby kino 
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Scenebilefra thrilleren <,Etter Rubicon,,. Den ukjente sykdommen tar et nytt offer: Jack Field-
stad somfaren  til overlege Jon Hoff (Sverre Anker Ousdal). I bakgrunnen Eva Carlson som 
overlegens samboer. 

S  kiarte man det alt-
sâ. Lille Flateby kino 
spiser kirseber med 
de store; man har fâtt 
Norges-premiere pa 
Haugesund-festiva-
lens store overraskel-
se - den norske thril-
leren Etter Rubicon. 
Vi gratulerer! 

Etter Rubicon er den nye 
norske thrilleren som fØl-
ger opp det som <,Orions 
beltex< startet. Norsk acti-
on av høy kiasse og med 
en dypere mening. Filmen 
fikk stthlende kritikker 
under Haugesundsfestiva-
len. 

Men de nrmeste uker 
byr pa mye mer... I kom-
edien Soul Man mØter vi 
en ung gutt som ma skifte 
identitet for a fâ penger til 
A komme inn pa college. 
BlØffen lykkes - til a be-
gynne med. 

Barn gled dere! 

Hele oktober màned er viet 
Astrid Lindgren (Se eget 
oppslag annet sted I avisen) 
og bl.a. hennes barnefilmer. 
Flateby kino viser i tur og or-
den <<Pippi>>, <<Emil>>, <<Karl-
son pa taket>>, <,Rasmus pa 
Loffen>> og <<BrØdrene Løve-
hjerte>>. (FØ1g med i annonse-
ne nâr de gár). To lØrdager vii 
kinoen ogsã invitere barna 
(ned til 5 âr) til tegning, brus 
og boiler etter flimen. Alle 
tegningene vii bli utstilt pa 
Flateby Samfunnshus etter-
pa. Men fØr  vi kommer sá 
langt vises <Lucky Luke>>, 
<<Olsenbanden og Dyna-
mitt-Harry>> og <<Den siste en-
hjØrningen'> i september. 

QP1OGIiLS 
VAOSSMI 

<<Orry>> fra Nord og SØr 
kan vi gjense i filmen 
<<Fullt kjØr  i Grandview 
City>>. En film om tre smá-
bydrØmmere pa kolli- 

sjonskurs med sex, kjr-
lig1et og dram. atiske bil-
lØp. 

Action og drama ma 
man vel si ogsá er til stede 
i <<Jean de Florette>> filme-
ne, del I og II. Yves Mon-
tand, Gerard Depardieu 
m.fl. er med i en to-delt  

film fra Provence, en flu-
moppievelse man ikke har 
sá ofte. 

SA over til en noe lettere 
sjanger - <<GjØk over 
GjØk>>. En alltid oppiagt 
Bette Midler mer munn- 

rapp og sprø enn noensin-
ne. To kvinner mtes, og 
krigsstilstand 	mellom 
dem oppstâr. 

<<Mannequin>> Jonathan 
oppdager at en utstillings-
dukke blir levende etter 
stengetid i varehuset, men 
bare nár ingen andre 
ser... NOEN GUTTER 
HAR ALLTID FLAKS! 

Eddie Murphy er tilbake som Axel Foley i Beverly Hils Purk 
II>', denne noe egenrâdige politi. 

Gjensyfl med sjarmØren Cro-
codile Dundee. 

Le Papet (Yves Montand) og 
Ugolin (Daniel Anteuil) er 
fasinert av den unge Marion. 

Men historien begynner man-
ge âr tidligere. 



FIRKLØVERN TIL LILLEMOR 

Ogsâ idag tar Lillemor sin torn i gàrdsarbeidet. 

- Firkløvern til meg? 
Margit Solvang, eller Lil-
lemor som hun pa tross av 
sine 79 ãr kalles ser for-
skrekka ut. - Nei, jeg for-
tjener da absolutt ikke 
noe sánt, har vrt egoist i 
alle mine dager. Gi den 
helier til Børtern. Syns 
det er sá trist alt som idag 
blir skrevet om at E-ver-
ket hans ikke lenger hol-
der in -al. Han skulle hatt 
en paskjønnelse fra 055 
gamle i bygda, vi som fikk 
oppleve den fØlelsen det 
var fØrste gangen vi kun-
ne skru pa lyset. 

Forsiaget om at var hue heder-
spris bØr  gá til Lillemor, kom fra 
Per Arne øiestad. - Har ahitid 
latt andre ga foran seg, apna hu-
set i alle ar. Ja, flere genrasjoner 
bar vrt innom Solvang og ftt 
smake hennes kakestykker. Bar- 

ne-og ungdomsarbeid har hun 
drevet mye med og begynte fak-
tisk som dagmamma da hun var 
72. Pa tross av sin alder er hun 
dessuten utrolig toilerant. 

FRA BARBØL 
Lillemor kommer fra BarbØi i 

Kirkebygda. Og i sin ungdom var 
hun kanskje en av bygdas fà jen-
ter som hadde en motorsykkel 
sornfrernkon'strnIddeL-Skuhie 
egenthig ta sertifikat, fortelier 
hun. - Men sá ble det darilgere 
tider og lite med bensin. Fikk 
derfor tilbud om motorsykkei. 
Du verden sâ moro det var, den 
fØieisen det var a kjØre oppover-
bakke uten a trá. 

Hun giftet seg med Viiiy og 
sammen flyttet de til garden Sol-
heim. Og her var det fra fØrste 
stund ápent hus for alle genrasjo-
ner. I hele oppveksten til de tre 
barna tok hun imot slektninger, 
venner og andre som trengte 
pieie, et sted a bo eller begge de- 

ler. I denne tiden engasjerte hun 
seg ogsa kommunalt, I barnever-
net og skoietiisynet, vedsidenav 
all jobbinga pa garden. 

STUA FULLE 
Kristendommen har statt sen-

trait i den eldre damens gjernin-
ger. Jevnlig har det vrt husmØ-
ter pa garden, en periode jen-
telag, fast sarnlingsted for 10-15 
ungdominer I 
fleksen etter øveisene og meget 
mer. 

ogsã idag er stua ofte full. Og 
gjerne ber hun impulsivt sam-
men tyve stykker til middag bare 
timer i forveien. - Tar det jo ikke 
sa nøye.  Dessuten er det fordi vi. 
selv liker a ha folk rundt oss. Og 
nok mat har vi jo, ja du verden sa 
heidige vi er! 

Hva hun skal gjØre med firkiØ-
vern? Jo den skal hun ta med pa 
sin fØrste flytur, til svogeren i 
Amerika som fyhier 86. 

It innen 
?gnskapstjenester, 
,kførinq. 

ureri 

Nytt regnskapskontor 

OWN & RegNskap Enebakk A/S 
SENTERET, 1914 Ytre Enebakk 

Vi har al pnet nytt regnskapskontor I 
senteret I Y. Enebakk og kan tilby: 

Apent mandag, onsdag og torsdag kI. 9-15. 

Reg. revisor Sten Røvik 
lIt. 92 53 31 - 94 22 65 

VIGNETT 

Lindgpenwhost 
!Enebakk 
Astrid Lindgren fyller 80 
ár i host. I den anledning 
har Flateby kino, skole-
kontoret, kulturkontoret 
og Enebakk folkebiblio-
tek gátt sammen om en 
kjempemarkering av den 
populare svenske barne-
bokforfatterInnen. 

Astrid Lindgren setter barna i 
sentrum, og gjennom hele okto-
ber er det barna som skal stã i 
sentrum for alt som skal foregâ. 
Det blir kjØrt  Lindgren flimer 
gratis for alle enebakkbarn pa 
Flateby kino. To av disse fiimene 
er med 5 árs grense,siik at ogsá 
denne aidersgruppen skal fâ opp-
leve noen av de mest kjente hel-
tene fra Lindgren-iitteraturen. 
Disse forestillingene blir fuigt 
opp med tegning,siik at ungene 
kan feste 
sine inntrykk av flimene til papi-
ret. Kari RØsbak fra Flateby bar-
nehage vii ta seg av og organisere 
denne aktiviteten.Barnehage vii 
organisere det hele for ungene. 
Tegningene blir hengt opp pa 
Huset med rikelig anledning for 
alle til a se denne spesielle utstii-
lingen. 
Men film er bare et av alle tiibu-
dene under hØstens Lindgren 
markering. Sentrait star selv-
fØigeiig de mange popuire Ast- 

Det nersker for tiden 
stor usikkerhet nãr det 
gjelder den videre skjeb-
ne til bygdas tre ung-
domsklubber. Etter at 
kommunens to kiubblede-
re, Astrid StrØm og Kai 
Svarthol har sagt opp si-
ne stillinger, samtidig 
som den halve stillingen 
ved Ytre Enebakk ung-
domsklubb fortsatt ikke 
er besatt, er det duket for 
en 	omorganiseringav 
klubbdriften I kom-
munen. Enebakk kultur-
styre skal I morgen kveld 
ta stilling til et forsiag om 
a organisere ungdoms-
klubbdriften i trád med 
det forsiag som er skissert 
i kultursektorens bidrag 
til kommuneplanen. 

I hovedtrekk gár forsiaget ut 
pa a ansette en hei stilling som 
ungdomssekretr pa kuitur-
kontroret. Ungdomssekretren 
skal ha ansvaret for kiubbvirk-
somheten ved a koordinere ar-
beidet, ráde, veilede og sørge for 
oppiring av deitidsansatte 
kiubbarbeidere. Videre foreslas 
det a opprette faste deitidsstii-
linger for kiubbarbeidere. 
somskal fA faste arbeidsavtaier 
med 
kommunen.Omorganiseringen 
vii mdfØre  at de faste kiubbie-
derstillingene trekkes inn, og at 
det ansttes 10 eller 11 deltidsie-
dere totalt. 

Ordn}rtgen vii koste kr 602.100 i 
iØnnsutgifter, 

Til sammenligning er det i inne-
vrende ar totalt avsatt kr 

rid Lindgren bØkene som har gie-
det 
flere generasjoner og gitt nring 
til barnesinnets frodige fantasi. 

I Enebakk foikebibliotek finnes 
en rekke LindgrenbØker, samt 
iydkasetter. Disse vil vre godt 
eksponert i forbindeise med mar-
keringen i oktober. Og det vii og-
sá bii arrangert eventyrstunder I 
bibiioteket, hvor 
enebakkirere ieser Lindgreniit-
teratur. 

Skolekontoret har kjØp inn klas-
sesett av forskjellige Lindgren-
bØker til hver av de fire barnes-
koiene siik 
at ungene ogsâ pa skolen vii kun-
ne 1re mer om Astrid Lindgren 
og de mange heitene fra bØkene 
hennes. 

I forbindelse med Barnas Dag 
24.oktober blir det et progra-
minnslag med teaterverksted for 
barna. Her skal det dreie seg om 
Lindgrenhelter som barna kjen-
ner 
Endelig er Ytre Enebakk Mu-
sikkteater i ferd med a øve inn en 
forestiiling bygget over emner fra 
Astrid Lindgrens rikhoidige lit-
terre repertoar. Denne forestii-
lingen vii danne avsiutningen pa 
hØstens Lindgren-markering. 

363.400 i lØnnsmidier til ung-
domskiubbene. 

I sakspapirene til kuiturstyret 
antydes det at man bØr  vurdere 
muligheten for a f. til en drift 
som er noe redusert i forhold til 
det ideelle.Dersom forsiaget blir 
vedtatt innebrer det at kiub-
bene omorganiseres fra 1.1.88. 
FLATEBY I GANG 

Pr i dag er det bare Flateby 
ungdomsklubb som har ápnet et-
ter ferien. Det er forelØpig ikke 
kiariagt hva som vii skje nâr hun 
siutter den 26.september. PA for-
mmannskapskontoret far Vig-
nett oppiyst at man nà venter pa 
utspiii fra kiubbiedelsen der nar 
det gjeider overgangsordningen 
fram til en eventueii omorgani-
sering av klubbene fra 1.januar. 
Etter et mote i sommer bie det 
avtalt at kiubbieder StrØm skul-
ie ta opp saken med styret og del-
tidsiedere og komme tiibake 
med eventüelie 
forsiag til iØsning av driftsspørs-
malet i en overgansperiode. 
Det har hele det siste haivaret 
vrt vanskeiig a skaffe deltidsle-
dere til kiubben, noe man haper 
vii bedre seg dersom disse far en 
skikkeiig arbeidsavtale med 
kommunen. Det er imidlertid in-
gen fare for at kiubbdriften pa 
Flateby vii bryte sammen idet 
kommunen har kiar en aiternativ 
overganslØsning. 

KIRKEBYGDEN 
Kiubbieder Kai Svarthol som 

var ansatt i Kirkebygden Ung-
domskiubb har alierede fratradt 
stillingen. Det bar i iØpet av det 
siste 3/4 âret foregatt dugnadsar-
beid i klubben, ogsa i lØpet av fe-
rien, men noen formeli glen-
apning etter sommerferien bar 
forelØpig ikke funnet sted. pa  

kommunalt hold arbeides det 
med en iøsning pa iederspØ-
ørsmalet i overgangsperioden. 
Det er en mulighet for at en av 
deltidslederne , vii bli engasjert I 
halv stilling som kiubbieder i en 
overgansperiode, 
men dette er foreiØpig ikke blitt 
bekreftet overfor Vignett. En av 
de engasjerte deltidslederne i 
kiubben, Odd Willy Larsen sier 
imidiertid at kiubben i alle til-
felle vii apne etter ferien, og at 
man forsØker a fA til en tilfredstii-
lende drift. 

GJENAPNING I SEPTEMBER 
I Ytre Enebakk ungdomsklubb 

har det i lØpet av sommerferien 
foregatt en omfattende dugnad-
sinnsats. Gjenapningen pianieg-
ges I lØpet  av september, men da-
toen er foreiØpig ikke helt fast-
satt. Tore Tidemann kommer til 
a fortsette som deitidsleder for-
eløpig. 

Dersom kuiturstyret i morgen 
kveid gar inn forslaget til omor-
ganisering av klubbene,blir det 
den nyansatte kuiturkonsulen-
ten, Ilona S.LØvseth som skal ar-
beide videre med a sikre ung-
domskiubbene en tilfredstiliende 
drift fram til en omorganisering 
kan gjennomfØres. 

Omopganiseping av 
Ungdomsklubbene 



Paptiene inniedet med 
Fremskrittspartiets Egil 

SØrensen benyttet aniednin- 
gen til a markere FrP som JA-
partiet og overrakte ordfØrer 
Lucie Paus Faick et JA-stem-
pel som han oppfordret henne 
til a bruke flittig. 

Det blir ofte fremstilt som 
om vii FrP er uenige i det me-
ste, sa SØrensen. - Slik er det 
imidiertid ikke. Av alle de 
spØrsmái som er oppe til be-
handling i kommunestyret er 
vi avvikende i et mindretail i 
forhoid til de andre 
partiene.De fleste saker er det 
70-80 prosent enighet. 

- Men, sa SØrensen. Pa et 
punkt avviker vi vesentlig fra 
de andre. Vi Ønsker a Si ja til 
sØknader hvor andre sier nei. 
Vi vii ha en oppmyking av re-
geiverket nár det gjelder 
bruksendringer pa hel-
ársbebodde hytter. 

- For det andre sa gâr vi 
faktisk inn for barnehager. Vi 
har ikke stoppet noen barne-
hage her i Enebakk. Bortsett 
fra nâr det gjelder iivssyns-
barnehager. 

Vi tror bare ikke at barne-
hager er det beste for alle. Vi 
tror familien er det beste ste-
det for barn A vre. Ellers er 
vi ikke hjertera. Vi gár ikke 
imot alt, sa SØrensen  og re-
ferert til FrPs forsiag pa be-
vilgninger til heise/sosial og 
trafikksikringsformài I for-
bindelse med budsjettbe-
handiingen for 1987. 

Endelig forsikret SØrensen 
at FrP vii selge kommunens 
forfalne eiendommer. Høyres 
Káre KjØiie anbefaite partiets 
vaigavis, og sa eilers at par-
tiet vii bygge pa kommunen 
som fellesskap. HØyre  vii la 
hjertet banke, dra omsorg for 
seg seiv - og andre. 

- I praktisk politikk viser 
det seg at vi er med andre par-
tier i mye. Vi er enige om hva 
vi vii, men ikke nâr, sa KjØile. 

- Vi Ønsker pianiegging 
med Økonomisk styring og 
prioritering som fØlges. Vi vii 
vite hva vi gjØr og hvorfor. 
Mange oppgaver venter. Vi 
har det bra men mer ma til. 
Og vi kan ikke si ja til alt. Vi 
ma si bade ja og nei. FØrst  ma 
vi sette inn ressursene der 
hvor behovet er stØrst - biant 
svake grupper, funksjons-
hemmede. Nár det gjelder Id-
rettsaniegg pa Flateby, gár 
HØyre inn for det rimeiigste 
aiternativ. Idretten ma fâ det 
de trenger. Men det haster. 

Vi vii ogsâarbeide for en 
mer variert boligbygging. Vi-
dere Ønsker vi utvikling av et 
nringsomráde pa Gran. - Vi 
Ønsker ogsá desentraiisert le-
getjeneste supplerte Jan øst-
reng, hØyrerepresentant i sit-
tende kommunestyre. - Og vi 

I 	 

Ønsker a pianlegge ungdoms-
skole pA Flateby. 

Ogsá KrFs representant Ei-
nar Hoistad understreket at 
tiden er inne til a prioritere in-
nenfor de mange oppgaver i 
kommunen. - Økonomien 
star sentralt I denne sam-
menheng, sa han og oppfor-
dret til a tenke utover den 
kommende periode. 

- Vi ma planlegge bomiljØ-
er, for utbygging av omráder 
som skal reaiiseres i ar 2000, 
sa vi kan trives der som beste-
foreidre, sa han. Vii KrF Øns-
ker a arbeide for at tilknyt-
ningsavgiften skal kunne inn-
betaies over flere àr slik at 
husbankfinansiering blir let-
tere oppnaelig. Vi prioriterer 
kloakkering av Ekebergdaien 
og Raken, som vi har gjort 
tidligere perioder. Videre Øns-
ker vi en vedlikeholdspian for 
kommunale eiendommer for a 
unnga tilfeidig behandiing i 
uiike orgarier. Vi Ønsker a 
pianlegge nye industriar-
beidspiasser, og Ønsker til-
rettelegging av nye industri-
omrader i Ytre Enebakk. Vi 
Ønsker omlegging av RV 155 
KvernstuenlRaken, 	med 
gang-og sykkeivei. 

Vi Ønsker en skikkeiig reha-
bilitering av de eldres forhold 
sa de I stØrst mulig grad kan 
kiare seg med egne ressurser. 
Derfor vii vi styrke hjemme-
hjeipsordningen, arbeide for a 
fa trygghetsaiarmer i alle eld-
reboliger. Og endelig vii vi for-
tsatt sta pa for a f5 arbeids-
kirke pa Flateby. 

Vi regner oss for et ikke so- 
sialistisk 	sentrumsparti, 
fastslo Senterpartiets Thor-
vald Ungersness, - og som sa-
dant har vi vrt I vippeposi-
sjon mange ganger, da det i en 
del saker er knappe marginer. 
Vii Sp har fire konkrete saker 
vi vii arbeide for. For tiden 
bØlger det over av fine forsiag 
i media og eter. Vi vii ikke ka-
ste oss pa bØigene. Situasjo-
nen i Enebakk er godt be-
skrevet I dagens nummer av 
Vignett. Det er bare slik at 
inntektene er avgjØrende  for 
poiitikernes handiefrihet. Vi 
vii ikke vre med a fremme 
sakder det ikke er Økonomisk 
rom for. Vi finner det uans-
varlig a Øke lánegjelda. Det vi 
synes er viktig er a behoide de 
tilbud vi i dag har, og som 
kommunen er forpliktet til a 
oppretthoide. Som skoier, 
sosiai omsorg... Utover det 
bestemmer Økonomien. 

Senterpartiet prioriterer: 
Opprydding i forurensning, 
flere nringsareaier ved 
Gran, pianlegge nye syke- og 
aldershjemspiasser som en 
fØlge av Økt behov, og endelig 
flere barnehager i kommunal 
eller privat regi. 

VIGNETT 

Alle vi kloakik'epe - ma  prioritere 
Sist onsdag var det 
valgdebatt i Kom-
munestyresalen med 
Vignett som arrangø-
rer. Hvert parti med 
liste ved kommune-
valget var invitert, 

og stilte alle med to 
politikere. 

Pa tross av stor ta-
letrengthet bade fra 
panelet og salen, en 
svart sá ryddig og 
oversiktlig 	debatt. 

Noe ordstyrerne øy-
stein Wiger og Halv- - 
ard Waade skal ha 
mye av aren for. 

Av Aslaug Tidemann og 
Marianne Olsen 

KORT OG GODT 
* Aile partiene priori-
terer kloakkering av 
Râken og Ekeberg-
dalen 
* De fleste partiene vii 
arbeide for differen-
siert boligmasse 
* Aile Ønsker flere ar-
beidsplasser i bygda 
* Bade Høyre og Ap vii 
ha iegetjeneste ute i 
kretsene, men Ap vii ha 
Helse- og Sosialsenter 
først. 
* Aiie, unntatt FrP, vii 
prioritere barnehage-
utbyggingen, men SV 
vii bare ha kommunaie 
barnehager. 
* Høyre og Venstre vii 
ha idrettsanlegg som 
passer pengepungen og 
kan 	gjennomføres 
raskt. 
* Ap og FrP vii ha id-
rettsp ark - og satser pa 
flerbruk. Skal bygge 
det nâr tiden er inne. 

ØKONOMI 
Økonomi star sentralt ved 

kommunevalget. Hva med par-
tienes Økonomiske politikk? 

Men, sa Øystein Wiger, og kas-
tet seg over politikerne i panelet, 
SV har ikke noen Økonomisk po-
litikk, Sp stiller med noen runde 
formuleringer, KrF vii ha 
LTB-plan, HØyre  vii styrke Øko-
nomien ved a Øke kontantbe-
hoidningen og redusere iane-
finansieringen. Skal man spare 
til kontantkjØp, eller hva? 

Jan østreng (HØyre): - I dag 
har vi 100 prosent lanefinansie-
ring. Vi ma ha en egenkapital slik 
at vi ikke risikerer at alle drifts-
inntektene gár med til renter og 
avdrag. 

Wiger: - Betyr ikke det stag-
nasjon? 

østreng: - Vi ma prioritere. 
Økonomien taler ikke for store 
investeringer. 

Wiger: - Dére I Ap sier ikke noe 
om Økonomi. Er dere enige i det-
te? 

Lucie Paus Faick: - Vi diskute-
rer Økonomi. Skal man lane eller 
spare? Ap har vrt mer vagale 
med Ian. Men dagens Vignett be-
skriver situasjonen vel bedrØve-
hg. Skatteinngangen som var 
darlig I fØrste  halvar, er nâ kom-
met opp pa budsjettert niva. 

Wiger: - Dere I Senterpartiet 
snakker om sunn Økonomi. Hva 
mener dere? 

Thorvald Ungersness (Sp): - 
Det er med kommunen som med 
private. En kan ikke pata seg 
mer enn en kan betaie. 

Wiger: - Vii KrFs langtids-
planiegging lØse kommunens 
Økonomi? 

Einar Hoistad (KrF): - Lang-
tidsbudsjettet skal rulleres. Den-
ne rulleringen ma fØlges opp av 
kommunens organer. Slik som 
det en na, blir prioriterte prosj ek 

Fremskrittspartiets Egil SØren-
sen overrakte Lucie Paus Faick 
et JA-stempel som han oppfor-
dret henne til a bruke .flittig. 

ter tlyttet pa. Idrettsaniegget 
kommer plutselig inn og kulikas-
ter alt. Hvor vii Ap hente pen-
gene? 

Wiger: - Hvordan har SV tenkt 
a finansiere sitt ambisiØse pro-
gram. Jeg kan ikke se de har sagt 
noe om det? 

Tom Nilsen (SV): - Det finnes 
dekning i budsjett og langtids-
budsjett. Vi har ikke hatt sparing 
som mâlsetting. Det er rammene 
som er for trange. Hadde vi hatt 
stortingsflertail hadde alt vrt 
annerledes. 

Gina Sigstad (Venstre): - Nar 
det gjelder Venstre, sa er det pro-
grammet vi har laget et prinsipp-
program. Vi tar sakene som de 
komrner. Har ikke spesielt plan-
iagt finansiering. 

østreng (H): - Vi er ikke bare 
ute etter a spare. Men seiv ikke 
SV kan oppheve Økonomiske 
lover. 

Halyard Waade: - Synes ikke 
Sv det yule vre bedre om pen-
gene gar direkte til nØdvendige 
oppgaver i kommunen I stedet 
for til banken? 

Tom Nilsen, SV: - SV priorite-
rer ikke a spare. Pengene skal ik-
ke I banken. De skal ga til barn 
og unge. 

Waade: - Kan Ap og HØyre  de-
finere hvor hØyt  investeringsniva 
Enebakk taier. Eller har man ba-
re Ønskelister? 

østreng (H): - Investeringsni-
vaet er situasjonsbestemt, slik at 
det er det umulig a si noe sikkert 
om I dag. I forrige periode ble det 
investert 24 millioner. Det til-
svarer 6 millioner I aet... 

Lucie Paus Falck (Ap): - Ba-
lanse I budsjettet er seivsagt en 
god malsettlng. Men det pleier vi 
A ía til. Vi far baianse - med høy-
ere ianeopptak og hØyere inve-
steringstak. 

Østreng (H): - Dere far balanse 
ved a hØyne skatteansiaget. 

Egil SØrensen (FrP): - 60 pro-
sent av budsjettet gar til løn-
ninger og 20 til renter og avdrag. 
Med en silk situasjon yule enhver 
privat bedrift legge ned. Men 
kommunen ma eksistere. Om 
man skulle tenke bedriftsøkono-
misk riktig, burde enhver inve-
stering stoppe. Men skal vi vente 
med alt til vi far penger, sa skjer 
det ingenting. 

Holstad (KrF): - Arbeiderpar-
tiet salderer med hØyere  skatte-
anslag og unnlater a bruke pen-
ger pa poster som vedlikehold, 
skoleinvesteringer etc. 

Fra salen ble det framholdt at 
alle na vii kloakkere. Men SV og 
Ap lister I tillegg opp en mengde 
andre investeringsprosjekter. Er 
kioakk valgflesk eller budsjettsa-
nering, ble det spurt................ 

Lucie Paus Faick (Ap): - Deter 
flere som har vrt med a fà inn 
kioakk. I innevrende periode er 
faktisk kloakkering begynt med 
Kiokkerudasen. Det har skjedd 
floe. Det glemmer alle. 

Tom Nilsen (SV): - Kloakksa-
nering er ikke valgflesk. SV har 
to prosjekter de kiart har sagt fra 
at man vii nedprioritere for a ía 
til kloakkering. Det ene er Id-
rettsanlegget - det andre er hel-
se- og sosialsenteret/utvideise av 
herredshuset. 

Fra salen ble det ogsa reist 
spørsmai om hva som yule skje 
med kommunen om privatfolk 
begynte a ordne sin Økonomi 
med laneopptak silk at alle endte 
opp som 0-skatteytere. Men det-
te spørsmalet yule hverken SV5 
Stein Sem Johansen eller ord-
fØreren svare pa. Sem Johansen 
syntes det var dumt, ordfØreren 
syntes det var en privatsak hvor-
dan hver isr ordner sin privatØ-
konomi... 

SKOLE 
Hvor star sa partiene I skole-

politikken? 
- Vi I KrF vii ikke bygge nye 

skoler i perioden, sa Jan Sth-
ren, - men vi vii vurdere ombyg-
ging av Stranden skole til en 
ungdomsskole for Flateby. Vi sy-
nes ungdomsskole pa Flateby er 
et rimelig krav. Nâr det gjelder 
skolenes vedlikehold synes vi det 
er en skam a se hvordan skolene 
forfalier. Nye investeringer pri-
oriteres. Gamie saker havner pa 
gule ark. Den rene vulikjØringen... 

- Vii Sp Ønsker 1aer.e deiings— 
tall hvis Økonomien tiilater det, 
sa Sps Thorvald Ungersness. Vi-
dere vii vi prioritere vedlikehold 
og videregâende skole. Ellers hol-
der vi oss til den vedtatte sko-
lestrukturplanen. Synes det er 
det mest fornuftige na. Framti-
dig er det kanskje behov for en 
egen ungdomsskole pa Flateby, 
men ikke na. Utbyggingen av 
Kirkebygden skole er imidlertid 
nØdvendig, og den er det da ogsa 
avsatt penger til I LTB. 

Gina Sigstad (V): - Vi vii ha 
mer penger til undervisningsma-
terieil, 25 elever i hver klasse. pa 
lang sikt ønsker vi et 1-9 tilbud I 
alle kretser. 

Wiger: - Hva koster det? 
Sigstad: - Det vet jeg ikke, og 

skolesjefen er ikke her. 
Guro SØrhus Lohne (V): - Her 

er det snakk om a imØtekomme 
barns behov. Barn trenger vok-
senkontakt, og det har vrt en 
kjempesatsing pa skolen I ar, silk 
at vi mange steder kan kjØre med 
nesten to lrere pr. klasse. 

Lucie Paus Faick: - Det vi skal 
g]ennomfØre koster ikke sa mye. 
Ap har ikke 25 eiever pr. klasse 
som malsetting, men vi vii tiifØre 
ressurser som skolene kan dispo-
nere etter behov. 

Nar det gjelder videregaende 
skoletilbud, sã ma vi jobbe for a 
fA Enebakk inn pa fylkeskartet. 
Vi ma fd folk i fyiket til a skjØnne 
at det er ikke lengre a kjØre un-
ger til Enebakk for a ga pa skole 
enn a kjØre dem Ut av Enebakk. 
- SV vii senke elevtallet til 20 

pr. klasse, sa Stein Sem Johan-
sen. 25 er en bra begynneise. For 
Øvrig vii vi investere I skolen og-
sa utover barnetrinnet. Vi vii ar-
beide for a fA en vlderegaende all-
mennfagiig skole i Enebakk, og 
gar inn for en egen ungdoms-
skole pa Flateby. 
- HØyre mener det er viktig a 

investere i skolen, sa Jan Øst-
reng. - Derfor gikk vi ogsa pa ak-
kormédøkonomiske3hnsippér 



Na klistres Vignett pa Toves bil. 
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Bapnehagedekningen 
Vignett hadde 2.9.87 i for-

bindelse med amtikler om bar- 
nehagedekningen i Enebakk, 
et intemvju med Kristine Hei-
stad og Per Arne øiestad. 

Sosiaiadministrasjonen ham 
pa bakgrunn av tailmateriale 
utambeidet i forbindelse med 
opptaket, befoikningsvekst 
oh. pâpekt behovet for ytterhi- 
gere utbygging av banneha-
gene i Enebakk. Den endeiige 
avgjørehse fattes imidhertid I 
politiske organer som har pri-
oritert andre saker fØrst. 

Administrasjonen har ogsá 
foreslátt at barn som ham fatt 
plass skulle beholde disse 
uten fly sØknad hvert ar, dette 
ble ikke godtatt av bamne-
hagenemnda. 

Vedr. oppstarting av fami-
iiebarnehagen i Ytre Enebakk 
blir det hevdet at en bevilg- 
ning pa km 50.000 for 1987 
"uansett ikke en nok til a sette 
I gang". Tii dette vil en be- 
menke at det til dniften av Fla-
teby famiiiebarnehage for 
1987 em budsjettert med kn 
107.888 for 12 mmndrs. drift. 
Det synes da ikke umimelig a 
kunne drive i 4/2 mnd. for de 
budsjetterte kr 50.000,- i Ytre? 

Det bØr ogsa undenstrekes 
at famiiiedagmØdme/-fedne et- 
ten forhandlingem meliom ar- 
beidsgiven/omganisasjoner vâ-
men -87 fikk bedmet sine am- 
beidsbetingelsen. Dette med- 
fører at familiebannehagene 
vil bli vesentlig dynere i drift 
for kommunen. Dette vil pa 
sikt kunne fmamskynde ut-
bygging av spebamnsaydelin- 
gem ved barnehagene idet et 
shikt aitennativ driftsmessig 
ikke vii bli dyrere enn dagens 
tilbud. 

Nevnte endningen i lØnn  vil 
som nevnt pavimke kostna- 
dene ved drift a' familie- 
bamnehager. Ut fra vanlig 
praksis ved lØnnsjusteninger 
endmes budsjettet tihsvamende 
og pãvirker ikke den løpende 
driften. 

For at misforstáelse skal 
unngâs bØn det undenstrekes 
at dette em kommunens netto 
utgiftem, de faktiske utgifter er 
betydehig hØyere,  men fonehd-
mebetaling og statstilskudd 
kommer til fradrag. 

Det bum ogsá nevnt i for-
bindelse med famihiebamne-
hager "at de hadde dárhige em-
faringen pa Flateby". Det bØn 

da undenstrekes at man han 
hatt meget gode emfamingen 
med slik bannehagedmift og 
hvon ansatte han gjomt et ut-
memket arbeid for a tiiby et al-
ternativ til tradisjonell bamne-
hage. Det ham imidlemtid i 10-
pet av 1987 vnt meget vans-
kelig a îá ansatt nye familie-
dagmØdre/-fedre, noe som og-
sâ ham vist seg a vme tilfelle i 
Ytre. Arsakene til dette skyl-
des sikkert flere forhold. 

Det ma ogsá understrekes 
at det ikkehar 'lykkes á be-
sette stillingen som styrer for 
familiebarnehagen i Ytre, noe 
som i seg selv er en hindring 
for a iverksette tiltaket. 

Det blir i artikkehen pekt pa 
at det i forbindelse med an-
keopptaket ble vurdent sØk-
nader som var innkommet et-
ten at sØknadsfnisten van ut-
lØpt. Vi viii denne forbindelse 
undemstneke at man, nâr det 
en ledige plasser, sØker a for-
dele disse slik at barn som en 
vurdert til a ha det stØrste be-
hovet og hvon bannehagen 
kan gi et fulhgodt tilbud pni-
omiteres fØrst.  Det ble i for-
bindelse med nevnte sak fra 
administmasjonens side pekt 
pa at aile som ble vundert 
hadde et stort behov for plass, 
men at man ut fra de begren-
sede plasser ma gjOre pnionite-
ringer som for den enkeite 
kan fØles urettfendig. 

Nan det gjelden a hente fram 
underhagsmatemiale, nayne-
oversikter, vil vi gjOne  opp-
memksom pa at sØknader, et-
ten at opptak han funnet sted 
oppbevanes i den bannehage 
som man Ønsken plass I. Dette 
for at suppleringsopptak etc, 
kan foretas pa enklest mulig 
mate. Det kan derfor ta noe 
tid fØn  oppiysningem kan sam-
ordnes. SA yidt vi kan enindre 
matte ikke Øiestad vente un-
melig lenge pa de Ønskede 
opplysninger som han ifig. me-
gelverket hadde anledning til 
A ía innsyn 1. 

Nan det gjeldem dent stati- 
stikken Øiestad ettenlyser ma 
det undestnekes at han i sam-
tale med undertegnede ga 
klart uttrykk for at dette ikke 
hastet. Sá iangt en emfarer ham 
han ná fatt ovensendt mate-
riahet. 

Enebakk 7.9.87 
K. Johnsen 
Sosiahleder 

VIGNET 

Fra Ovre til Vignett Misionmp Mathias MJ01hus 
Tove Larsen heter Vig-

netts journalist fra første 
oktober. Den energiske 
stá-pã-dama som allerede 
spretter opp klokka to om 
natta for a kjØre Aften-
posten er sikkert kjent for 
de fleste. HØyt  og lavt, all-
tid med masse jern i il-
den. Freelancejournalist 
og bud har hun i flere ãr 
vert i Øvre Smaalenene, 
nâ prioritere hun isteden 
Vignett. 

Tove kommer fra Hurdal, had-
de en kort meilomlanding i Oslo 
og kom deretter til Enebakk, for 
33 ár siden. Praksis fra flere yrker 
hadde hun fØr  hun giftet seg, de-
retter ble det a ta seg av barna. 
Og mange barn ble det, for etter-
hvert fyltes huset i Ytre med fo-
sterbarn og dagbarn. - Alt i alt 
har over 50 vrt innom, forteller 
hun. - Har hatt fire faste foster-
barn og adoptert to. Ellers har de 
fleste vrt dagbarn, men mange 
av disse bodde hos oss hele uka, 
var bare hjemme i helgene. Har 
dessuten tatt imot barn som kri- 

i var da vi var med pa a gi skolen 
en skikkelig tilleggsressurs. 

Lucie Paus Falck: - Hvis vi 
skal ha senket elevtall, betyr det 
nye skoler! 

I sitt program har Arbeider-
partiet nevnt planlegging av 
grendeskole i Ytre med tanke pa 
utbyggingen som ná skier i Ny-
Iendeomrâdet. Fra salen ble det 
spurt om dette er vel fundert. 
Hvor skal den ligge, og hva med 
vedlikehold? 

Lucie Paus Falck: - Det star 
planiegge, og antagelig blir det i 
ViklRâkenomrãdet. Nâr en ser 
pa befolkningsutviklingen der, 
og med en eventuell kloakkering 
av omrádet, vil det vre aktueit 
med tiltak for barn i alderen 0-10. 
Derfor ma vi vurdere utvidelse av 
skolekapasiteten. Enten grende-
skole eller pâbygging av eksiste-
rende skole. 

Pa spørsmál fra salen om hvor-
vidt andre partier enn HØyre  ville 
ga inn for revurdering av skole-
bruksplanen, sa SØrensen (FrP): 
- Skolebruksplanen skal jo rul-
leres. 

KrF, Sthren: - Vi vii planleg-
ge og bygge ut Stranden til ung-
domsskole for Flateby og Haug-
ha til 1-6 skole. Men vi kan ikke 
love at det skier i innevrende 
periode. 

Senterpartiets 	Ungersness 
mente at skolen skal vre som 
den er i dag. Det er lite elev-
grunnlag i Kirkebygden pa ung-
domstrinnet, mente han, og syn 
tes derfor ikke at egen ungdoms-
skole pa Flateby burde priorite-
res. 

HELSE. og SOSIALSENTER 
- Vii ferdigstille helse- og sosi-

alsenter/hovedbibliotek i denne 
perioden, svarte Lucie Paus 
Falck(Ap) da dette prosjektet 
stod pa sakslista. - Personalet 
tyter ut av kommunehuset. Har 
ikke engang mulighet for a an-
sette flere folk. Er jo ikke plass. 
HØyre hadde ikke prosjektet i 

sitt program. De prioriterte en 
desenahisering av legetjenesten 
i Ytre ogpá Flateby. 

- Hat hoppet av dette prosjek-
tet sammen med HØyre, sa Egil 
SØreiezi. - Mens det over alt el-
lers ersakk om en desentrali-
sering av nringslivet, skal viha  

seplassering fra Enebakk kom-
mune. 

FREELANCER 
For âtte ár siden startet Tove 
Larsen som bilbud i Øvre Smaa-
lenene, og etterhvert ble hun og-
sâ fast freelancer for avisa. - Be-
gynte med sporten i helgene og 

der det er minst mulig folk. Ikke 
nok med det. Et stort bibliotek 
skal det vre, til a fore folk med 
GRATIS lesestoff. Skal se det 
menneske i salen her som benyt-
ter seg av det tilbudet! 

UTBYGGING KrF Ønsket en 
utbygging i denne perioden. - 
Etter kuvendiga som ble gjort 
med sykehe±nmeterdêt nâ fiAU 
de vi far en klatt i Kirkebygda 
ogsd. sa  Holstad. 

Venstre hadde ikke engang 
nevnt prosjektet pa sitt 
program. - Syns det er andre 
oppgaver vi bØr prioritere fØrst, 
som eksempelvis kloakkering, sa 
de. Og begrunnet det ellers med 
at det i dette senteret ikke var 
avsatt plass til mange tilbud de 
sâ som viktige. 

HVA SKJER? 
Ordstyrer Halyard Waade Øns-

ket deretter a vite hvilke former 
for samarbeid man kunne fâ. 
- Har selvsagt var egen ord-

fØrerkandidat, sa Paus Falck. - 
Har samambeidet med SV og Ven-
stre i denne perioden. Og kanik-
ke se noe i velen for at vi er inter-
esserte i A diskutere dette videre. 

SV's Tom Nilsen hápet nâ heist 
de ble godt nok representert til 
at de kunne be Ap om ordfø-
rem.... 
- Far Høyre  ordfØrern Ønsker vi 

en varaordfØrern  fra Ap og om-
vendt, sa Gina Sigstad(V). 
- Sá dere vipper altsa begge 

veier? Hva er det egentlig velger-
ne stemmer pa? 
- Vi foretrekker en ordfØrer fra 

sentrumspartiene. 
Ungersness(Sp) 	 og 

Holstad(KrF) støttet en HØyre-
ordfØmer med en varaordfØmer fra 
sentrumspartiene. 
- Vii lede et bomgelig samarbeid, 

sa Kjølle. - Men noen varaord-
fØrer har vi ikke. Den plassen gir 
vi til et annet parti. 

Vignett ønsker sine lesere et 
godt vaig! 

utviklet seg etterhvert til ogsâ a 
omfatte andre ting. Skrev vel en 
5-6 ár om smâtt og stort som 
skjedde i bygda. 
- Spesielie ting du er interessert 

i a skrive om i Vignett? 
- Nei, egentlig ikke. Men holder 

litt pa den linja at ingen nyheter 
er for smâ. 

1 
sine to langt mer uerfamne ettem-
fØlgere. 

JOURNALISTSKOLEN 11966 
- Hvilken avisbakgrunn har du 

ellers? 
- Jobbet ett âr fast i Rogaland 

avis, va M16rff S 	h'ger Mdr- 
genavis og Bladet Akershus som 
dengang eksisterte pa Lille-
strØm. I 1966 gikk jeg ut av jour-
nalistskolen, var faktisk det fØrs-
te kullet og som hØyskole  var 
skolen ikke godkjent. Etter den 
tid hadde jeg ingen fast journa-
liststilling fØr I Vignett, fire barn 
ham krevd sitt. Men var en pen-
ode mer eller mindre fast freelan-
cer i Akershus Ambeiderblad, og 
han dessuten bidratt med stoff en 
rekke andre steder. 
- Hvorfor kommer du ná tilbake 

til Vignett? 
- Er journalistikk og avisarbeid 

jeg liker best, og Vignett em jo 
hjertebamnet da. Vesentlige end-
ringer blir det nok ikke, hvertfall 
ikke i begynnelsen. Vii fomtsette 
med et variert stoffvalg, ta Opp 
en del kommunesaker som ham 
ligget og komme med ledemkom-
mentarem. Mâlet em a îa Opp abon-
nementstallet slik at vi kan gi ut 
avisa to dager i uka. 

2 
der kostnadsnivaet som kan god-
kjennes av Husbanken. 

I firets budsjett er det kun 
medtatt 2.000.000 kroner, mens 
utglftene til prosjektet trolig vii 
higge nmmere 3.000.000. Han 
nevnem det hele em forutsatt dek-
ket av lâneopptak, og at Plan- og 
byggekomiteen i tillegg foreslám 
det engasjemes byggeiedem uten-
fra. Han mener det derfor ikke er 
mulig a legge frem et fuilstendig 
kostnadsoverslag pa det náv-
rende tidspunkt. 

Han siem videre NORDIV A/S 
per teiefon ham opplyst arbeidet 
kan igangsettes et par ukem etter 
endehig godkjennelse av anbudet 
og at anheggstiden er seks mane-
der. 

Rádmannen forutsetter pro-
sjektet oppnár han i Husbanken, 
og at byggelan opptas med bak-

j:l gmunmi.tilsagu.om  husbanluan. 

besØker Kirkebygden i tiden 
15. til 20. september. I den for-
bindelse blir det misjonsuke pa 
Emaus. Det blir mØten hvem kveld 
med avMutningsfest for hele fa-
mihien sØndag. 

MjØhhus reiser som forkynner i 
Norsk Luthersk Misjonssam-
band, og har hele landet som am-
beidsfelt. Tidhigere yam han gjen-
nom 10 an misjonr pa organi-
sasjonens felt i Tanzania. 

Det em fØrst og fremst eyangeli-
sten som besØker oss. Budskapet 
em alltid klart forankret i Guds 
Ord, formidiet pa en levende og 
engasjerende mate. Det samme 
gjelder inntrykkene fra arbeidet i 
Tanzania. Dette arbeidet vil 
MjØlhus presentere ved besØk i 
skolene. 

Under misjonsuken vii de uhike 
arbeidsgruppen ved Emaus bli 
engasjert. Det gjehdem medvirk-
ning i progmamopplegg, og ikke 

minst gjennom sang og musikk. 
Det henvises til annonsen som 
star I denne utgaven av "Vig-
nett". 

Vi ser fram til misjonsuken, og 
hápen at mange, mange, vil siutte 
Opp om mØtene. 

Hjemteiig velkommen! 



Kommuneplan for 1988-2000 er lagt ut til hØring. Na er 
det opp til oss a komme med synspunkter og meninger 
om den! 

VIGNETT 

NY selep Kampstart for Drivhdndball 

TRE  TAP 

Drivs Gutter 16 JØrgen  Fjelstad, Esben Kobberstad, Jon Vatne, Jan Amundsen, Ba-
raid Breilid, Lars MØrk, Jan Erik Christiansen og oppmann Stein Amundsen. 
(Stale Søbye, Jan Carlsson og Andreas Myhre var ikke tilstede da bildet ble tatt) 

Det var lØrdag kveld 
Enebakks A-lag spilte 
mot Fenstad hjemme i 
Enebakk. Som sã mange 
ganger fØr denne seson-
gen ble det seier til ene-
bakkingene. 

1. omgang 
Enebakk hadde generelt sett 

de fieste sjansene i omgangen. 
Allerede etter 4 mm. markerte 
Geir Østli seg ved a gi Enebakk 
1-0 ledelse. Fenstad hadde endel 
sjanser de ogsá sà etter 10 mm. 
utlignet Odd Egil Buenes. Det 
var liksom Enebakk som hadde 
taket pa kampen, og 2 min. fØr 
pause var Geir østli igjen frampã 
og laget sitt andre mál for dagen. 
Stillingen var 2-1 til Enebakk ved 
pause. 

2. omgang 
Fenstad begynte best i andre 

omgang, og de hadde ogsá endel 
sjanser. Etter hvert jevnet kam-
pen seg mer og mer ut. Siste 
halvdel var utvilsomt Enebakks. 
71 mm. var gàtt da Fred Sandas 
la pa til 3-1 til hjemmelaget. Til 
tross for mange cornere og man-
ge fine sjanser ble det ikke flere 
mál i kampen, takket vre blant 
andre Fenstads gode stopper Ro-
ger Nilsen. 

Kampfakta 
Enebakk - Fenstad 3-1 (2-1) 

Enebakks mãl: 4 min. Geir østli, 
43 min. Geir østli, 71 mm. Fred 
Sandâs 
Enebakks lag: Roy BrunstrØm, 
Roar Sandâs, Richard Bakke. 
Fred Sandâs, Gunnar Mathisen, 
Geir Wiger, Lai Hoimsen, Trond 
Vidar Stubberud, JØrn Skaug, 
Frank Bakken, Geir Østli, Lars 
Furuset (45 mm.), BjØrn Ivar 
Stubberud (75 mm.) 
Dommer: Tore Berg-Buan Ui-
lensaker/Kisa - middels. 
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FRA KOMMUNEPLANEN 
Tre tap ble det for Drivia-

gene som søndag startet 
kampsesongen i Mjarhallen. 

GUTTER 16 
Gutter 16 var fØrst ute pa ba-

nen. En fartsfylt og jevn kamp 
mot As ble det. Men likevel, bor-
telaget var nok bedre. Og velfor-
tjent vant de 13-11. 

Toppscorer pa Drivlaget var 
Stale SØbye med 6 mâl. Deretter 
fulgte Jan Erik Christiansen 2 

Mandag ble kom-
muneplanutvalgets for-
slag til kommuneplan fOr 
Enebakk lagt ut til hØ-
ring. Og frem til 
15.oktober har man mu-
lighet til a uttale seg om 
planen som er tilgjenge-
hg pa postkontoter, i bib-
lioteket og herredsshuset. 
- Hâper planen kan tas 

opp pa det siste motet i 
kommunestyret i novem-
ber, sier leder i utvahget, 
ordfØrer Lucie Paus 
Falck. 

Forsiaget best.r av en arealdel 
og en tekstdel. I tekstdelen fin-
ner vi sektorbidragene, dog 
sterkt komprimert. - Mener vi 
har fátt med essensen, sier Paus 
Falck. - Men om deter noen som 
Ønsker a se orginalbidragene kan 
man henvende seg til kom-
munen. I det hele tatt er det nâ 
svrt viktig folk engasjerer seg 
og kommer med uttaleiser. Et in-
formasjonsmØte vil vi derfor hol-
de i hver krets (Se annonse annet 
sted i avisen). 
TRE PLANER 

Den fØrste kommuneplan i 
Enebakk er dette dog ikke. Al-
lerede i 1967 kom forslaget til den 
fØrste, den gang med navn gene-
raiplan. Ogsá da sá man viktig-
heten av A trekke folk inn i plan-
leggingen, og i sitt forord sier  

mâl, Jan Fjelstad 2 mál og Jan 
Amundsen 1 mâl. 

D.5 
Damelaget mØtte B&ums 

Verk. Og bortelaget flkk inn hele 
seks mál for váre jenter hadde 
fátt noen. Da hentet de ogsà godt 
opp, og sluttresultatet ble 12-15 
til bortelaget. 

Málscorere pa Driviaget var 
Gitte Andreasen 3 màl,Inger He-
lene Ansethmoen 3 mâl, Irene 

Fritz Ungersnss blant annet" 
Hensikten med generalpian er at 
den skal vre til nytte og hjelp 
for alle som skal ta deli planleg-
gingen av Enebakks videre Ut-
bygging, liksom den skal danne 
grunnlaget for regionplanen for-
sávidt angar Enebakk. Vedtagel-
sen av generaiplanen for bygden 
er en viktig sak som jeg hãper vii 
interessere mange og fØre til 
saklig og realistisk diskusjon om 
Enebakks fremtid." 
- Den stØrste forskjellen er at 

det dengang var kommuneinge- 

Jensen 2 màl, Marianne Hansen 2 
mâl, Vigdis Tostrup 1 mál, Brita 
Garden 1 mâl. 

OLD BOYS 
Ogsâ for Old Boys ble det tap, 

20-28 og seier til Stabk. 
Málscorere pa hjemmelagt - 

var Knut Tharalsen 6 m1, Per 
Nordli 5 mâl, Ragnar SØbye 5 
m1, Age Kile 3 mál, Stein 
Amundsen 1 mâl og Tom Gui-
liksen 1 mál. 

niør Fredenfeldt som utarbeidet 
planen, sier Paus Falck. 
Idag er det kommet inn bidrag 
fra alle kommunens sektorer. 
Disse er behandlet av kom-
muneplanutvalget som er iden-
tisk med formannskap, og kom-
primert slik at det ikke skal bli 
en mursteinsblokk av et doku-
ment. 

Den fØrste generalpianen ble 
ikke vedtatt fØr i 1970. Den andre 
hadde sin varighet fra 1976 til 
1980. 

N]ERINGSLIV 
I arealdelen er nye nrings-

omráder et omfattende punkt. 
Ved Gran er dette utvidet til cir-
ka 840 daa, det vil si at det er av-
satt 770 nye daa. Arealet er pa 
Østsiden av Rv 155 og er utvidet 
til en avstand av 100 meter fra 
Bindingsvann. 
I Ytre er det i tiliegg avsatt et 
omrâde pa 170 daa. vest for 
Kvernstuen. 

Ogsá pa Flateby er det eksiste-
rene nringsomrâdet foresiátt 
utvidet mot sØrØst.  Mens det i 
Kirkebygda er avsatt 38 daa. pa  
eiendfommen BarbØi, i tilknyt-
ning til BarbØl industri- og for-
retningsbygg. 

BOLIGBYGGING 
I kapittelet om boligbygging 

er det lagt vekt pa det økende 
behovet for mindre boenheter. I 
malsettingene heter det blant 
annet at forholdene bør legges 
til rette for variert boligbygging 
og at tilbudet til unge i etable-
ringsfasen , skilte/enslige, eldre 
og funksjonshemmede ma styr-
kes. En utredning om hvilke vir-
kemidler som kan tas i bruk ut-
arbeides og legges frem i kom-
munestyret til prinsippbehand-
ling. Det gãr videre frem at Ene-
bakk Tomteselskap bØr stâ for 
den vesentligste del av tomte-
produksjonen. 
SKOLE OG HELSE 

I kapitellet om skole ser man 
det som et viktig punkt a utrede 
nrmere om etabiering av ung-
domsskole pa Flateby. Det nev-
nes videre Kirkebygden skole ma 
utvides og at skolekretsene bØr 
vurderes nrmere. 

En omfattende del er helse- og 
sosialsektoren. Her nevnes blant 
annet opprettelse av dØgnvakt  i 
pleie- og omsorgsavdelingen, ut-
bygging av antall avlastnings-
plasser og utbygging av ulike ty-
per botilbud. I sosialavdelingen 
Øket innsats i barnevernsarbei-
det og for bekjempelse av rus-
middelmisbruk, at stØttekon- 

taktordningen og ordning med 
avlastning for funksjonshem- 
rnede styrkes. 	I - 

KIRKE/KULTUR 
Mest interessante pa kirkesek-

toren er kanskje at man som et 
langsiktig mâl mener det - ma 
bygges ut arbeidskirke pa Flate-
by. Dessuten at det opprettes 
lØnnet stilling som kirkeverge. 

Under barne- og ungdomspro-
grammet pa kultursektoren ser 
man viktigheten av at det opp-
rettes stilling som ungdomsse-
kretr, og at kiubbene i Kirke-
bygda og Ytre skaffes andre loka-
ler. Man vii viderefØre planene 
for idrettsanlegg pa Flateby, vur-
dere kommunal overtagelse av 
stØrre idrettsanlegg og trappe 
opp tilskudd til eksisterende an-
legg. Videre er etablering av ho-
vedbibliotek og erverv og reha-
bilitering av Engerholm blant 
annet nevnt i handlingsprogram-
met. 

TEKNISK 
Fra teknisk sektor blir det i 

handlingsprogrammet nevnt 
man ma utrede overgang fra pri-
vate til kommunale vannverk. 
Og under veier blir en omlegging/ 
opprustning av riksvei 155 
Kvernstuen /Ráken og Riksvei 
120, Kirkebygden sentrum 
nevnt. En mâlsetting er ogsâ 
fartsdempende tiltak pa kom-
munale veier i boligomràder. Og 
pa samferdselssektoren blir al-
ternativ bussrute over Ryen 
nevnt, mens postverket ser det 
som et mal a opprettholde eksis-
terende tilbud i alle kretser. 

Etablering av tvungen hyttere-
novasjon prioriteres og renova-
sjonsordningen mener man bØr 
utvides til ogsa a omfatte gards-
bruk. Videre bØr  ikke kom-
munens drikkevannskmlder be-
lastes ved videre hyttebygging. 

Men hele planen er som kjent 
lagt ut pa postkontorer, biblio-
tek og pa herredshuset. 

KOMMUNEPLANEN LAGT 
UT TIL HORING 



Marianne - kiar til a innta verden, med ryggsekk og litteratur om ki-
1. neserne. 

Mot kandidatene 12. september 
v/Løkens Matsenter kI. 10- 14. 

Mot ogsâ en av vre kandidater fra fylkeslista. 

0  Dine samarbeidspartnere 
S enterpartiet 

Et godt alternativ 
THOR VALD 
	

ANNE-MARIT 
UNGERSNESS 
	

NJESS 
1.- 2. plass, 37 ár 
	

3. plass, 27 ãr 

Vi satser pa: 
- Renere Iokalmiljø - opprydding (forurensning) 
- Utvikling av nringsliv og arb.plasser 
- Planlegge utvidelse syke-, aldershjemsplasser 
- Flere barnehageplasser 

VIGNETT 

 

0 

 

Stopt behov for stotte- 
kontaktep og aviastere 

Fpa Pedaktop til loffep 
Har du tid og omsorg til 

overs? Et varmt hjerte, sunn 
fornuft og overskudd til a 
vre medmenneske? Hat du 
i tillegg lyst til a tjene noen 
kroner? Da er du antakelig 
sikret jobb i Enebakk. Be-
hovet for avlastere og støt-
tekontakter I var kommune 
er prekrert. Kriselignende 
tilstander er ingen over-
dreven betegnelse. Sosial 
kontakt med omsorg for, og 
tid til hverandre, som tid-
ligere var en del av dagligli-
vet i et nrert lokalsamfunn, 
fungerer ikke lenger. Ti!-
bake sitter mange i isolasjon 
og ensomhet. 

Sosialkontoret har flere ganger 
forsØkt a avertere etter stØt-
tekontakter og avlastere. Sá 
langt har de ikke lykkes. Na gar 
de grundigere til verks, og inn-
kaller til et apent mote i her-
redshusets kantine onsdag 22. 
september ki. 19.30. Her vii kom-
munepsykolog Marie Anne 
Knudsen og folk fra sosialkon-
toret orientere om stØttekontaktl 
aviaster-arbeidet. Er mange nok 
interessert, vii sosialkontoret 
sette i gang kurs for stØttekon-
takter og avlastere. 

Vignett har besØkt sosialkon-
toret og snakket med kommune-
psykolog og sosialsjef om det 
akutte problemet. 

Bank 
- DrØmmen, sier sosialsjef 

Knut Johnsen, er om man kunne 
etablere en støttekontakt og av-
lasterbank slik at det ailtid fan-
tes folk som kunne stilie Opp nár 
vi trengte dem. Hvis vi nâ plut-
selig far massevis av interessen-
ter til disse jobbene, er det be-
grenset hvor mane vi kan kiare 
A a i funksjon sa a si med en 
gang. Ikke alle disse jobbene pas-
ser for alle mennesketypene he!-
ler, men fØr  eller senere vii vi fá 
bruk for dem alle sammen. Der-
for yule dette med banken vre 
sa fint - Om det hadde vrt mu-
ii... 

Mange behov 
- Hva slags folk er det dere 

trenger, og hvor ¶'store' er disse 
jobbene? 

- Det kan vre alt fra et par ti-
mer i uka til et par timer hver 14. 
dag, aviasterjobbene foregâr 
vanligvis i weekendene og pa 
kvelder. 

Biant dem som trenger stØt-
tekontakter er bade barn, ung-
dom og voksne. Det kan vre 
vanhige barn som trenger opp-
fØiging av en voksen pga. en 
vanskeiig familiesituasjon. Kan 
hende trenger de en voksen til a 
fØlge seg pa trening, ga pa tur 
med osv. Det kan vre folk med 
angstproblemer som trenger fØl-
ge for a komme seg Ut. Det kan 
vr enslige som sitter kontakt-
iØse og isolerte som har behov for 
et menneske a snakke med, sier 
Johnsen. 

Vanlige folk 
- Nar det gjelder hva slags folk 

vi trenger sa er det kort og godt 
helt vanhige menn og kvinner, al-
ier heist over 18 ar, som kan og 
vii stilie Opp for andre som tren-
ger stØtte. Det som er viktig er a 
tØrre a vre menneske. Fagfolke-
ne sØrger  for a drive eventueli be-
handling der det er nØdvendig. 
Og veiledning i arbeidet vii en f, 
f.eks. nár det gjelder grenseset-
ting og lignende probiemer som 
dukker Opp med "nye" barn i hü-
set. For Øvrig vii normal opp-
dragelse som man gir sine egne 
unger vre en grei rettesnor i de 
fleste tilfelier. 

- Dere har ikke ftt svar pa 
tidligere annonser. Hva kommer 
det av at ingen tar disse jobbene? 
Er det mulig at folk er redde for 

StØttekontakt -. en hand a 
hoWe i, - 
at med en slik jobb fØlger 'of-
fentlig snuserunde i hjemmene? 

Ingen snusing> 
- Det kan nok tenkes, sier 

kommunepsykolog Marie Anne 
Knudsen og skynder seg a forsik-
re at de ikke har tenkt a trenge 
seg inn i hjemmene for a forsikre 
seg om at de er bra nok, 

- Det finnes mange barn, sier 
Knudsen, som kunne hatt et helt 
annet liv, dersom vi hadde kiart 
A gi dem nØdvendig voksenkon-
takt pa et tidlig tidspunkt. Der-
for er det viktig for oss a skaffe 
folk som stiller Opp. 

Ellers bØr man understreke at 
det er ikke bare barn og unge 
som har behov for hjelp, men og-
sa eldre, enslige forsØrgere, 
funksjonshemmede i alle aldre... 

- Dere mangler folk til a stilie 
opp i dette arbeidet. Hva skier 
med klientene nar de ikke far 
nødvendig hjelp? 

- De bare gár der, sier Johnsen, 
og det kan selvfØlgeiig ga bra, 
ofte gjØr det det ikke. 

HëfrsakeiYti1 at'béhOvët 
for støttekontakter og avlastere 
har vokst de senere árene? 

Avdekking - ikke 
behovsokning 

- Jeg tror ikke egentlig be-
hovet har vokst sa mye, sier Ma-
rie Anne Knudsen. - Det er sna-
rere snakk om at problemene I 
dag i stØrre grad forutsettes iØst I 
nrmilj Øet. Funksjonshemmede 
kommer i dag tilbake til lokal-
samfunnet hvor de hØrer hjem-
me. Tidligere var de fleste av 
dem pa institusjon. Og enda fØr 
det igjen ble de gjemt vekk i 
hjemmene. 

- Og barnevernet i Enebakk 
har jo aidri vrt blomstrende, 
sier Johnsen. Dette er noe som 
har butt mer avdekket de senere 
ar. Probiemene er kanskje ikke 
stØrre, men de er i stØrre  grad 
butt kommunens ansvar. 

Ved siden av isolasjonspro-
blemet har vi og det faktum at 
det sosiale nettverk som fØr  fan-
get Opp og lØste mange av disse 
tingene i dag er borte. 

Lrerikt og utviklende 
- Men vi vet det fmnes res-

surser i Enebakk, sier Knudsen. - 
Hvis du tror at ingen har bruk for 
deg, da er det kanskje nettopp du 
som kan bli en god stØttekon-
takt. For hjemmevrende med 
stØrre barn, bØr stØttekon-
taktlaviasterjobb vre et inter-
essant aiternativ. Det er lrerikt 
og utviklende. Nar det gjelder 
stØttekontakter timelØnnes de 
PAL uk linje som hjemmehjeipere. 
For avlasterne er situasjonen an-
nerledes fordi de ofte er sammen 
hele dØgnet. De far betalt for 12 
timer dØgnet piuss faste utgifter i 
husholdningen. Det er imidiertid 
gode muligheter for at disse sat-
sene blir Økt tiisvarende det man 
opererer med i Oslo. Dessuten er 
det viktig at disse jobbene gir po-
eng for den som vii videre i rele-
vant utdanneise. 

- Til siutt vii jeg nevne at det 
er uhyre viktig at den som patar 
seg stØttekontaktlavlasterjobb 
er stabil, sier Knudsen. - Det 
Ønskehige yule vre arskontrak-
ter. I dag er det 1 maneds gjen-
sidig oppsigelse. 

6. oktober drar Marian-
ne fra Enebakk nok en 
gang ut i den store ver-
den. Etter et âr med svet-
te og dØgnskift i Vignetts 
redaktørstol har reiselys-
ten igjen tatt overhand. 

Marianne skal ikke til 
Rhodos eller Ibiza, Ky-
pros eller Mallorca for a 
slikke so!. Det er andre, 
og enda mer spennende 
reisemâl som lokker. 

Marianne vii se den rik-
tig store verden. Moskva, 
Peking, Katmandu, Bom-
bay. 

- Jeg har iyst til a reise, svarer 
Marianne pa spØrsmal om hen-
sikten med turen. - Jeg har reist 
fØr, og synes jeg har mye igjen for 
det selv. Og skal jeg bli kjent 
med et land, og f. sett mest mu-
hg av det ma jeg ha god tid. Det 
bar jeg na. Derfor ma jeg reise na 
hvisjeg skal fd gjort det i det hele 
tatt. 

- 6. oktober starter Mariannes 
lange reise med tog fra Oslo 0, 
med fØrste stopp i GØteborg. 
Derfra gar turen med bat til Fin-
land, nrmere bestemt Heising-
fors. Videre derfra drar hun med 
tog til Moskva, hvor hun entrer 
den transsibirske jernbanen. sa 7 
døgn gjennom Soviet med ende-
stasjon Peking. Andre kan drØm-
me om det. Marianne gjØr det! 
Fra Peking tar Marianne seg vi-
dere til Hong-Kong med tog og 
buss. 

- Jeg bar et visum pa tre mane-
der, sier hun, men regner egentlig 

-lkke-med.á bnke.mer-ennen ma-
ned i Kina. 

- Hva skal du se i Kina? 
- For meg er noe av det viktig-

Ste a komme innpa og bli kjent 
med folk. Tror det er den maten 
du lrer mest om landet pa. Man 
lrer ikke et land a kjenne gjen-
nom museer og severdigheter, 
selv om det ogsa er viktig. 

- Hvor gar turen fra Hong 
Kong? 

- Derfra skal jeg fly videre til 
Nepal, nrmere bestemt Kat-
mandu, og videre med tog til In-
dia. 

- En lang og tidkrevende reise 
som koster en del. Hvordan fi-
nansierer du prosjektet? 

- Jeg forsØker a reise bihlig. Og 
sa skal jeg skrive reisebrev fra tu-
ren, blant annet til Ungdommens 
Radioavis. Jeg skal antakelig be- 

søke et misjonssenter nord for 
Bombay og lage reportasje der-
fra. 

Ellers er jeg medlem i en or-
ganisasjon som kalles Servas, og 
som driver fredsarbeid pa gras-
rota. Organisasjonen bygger sitt 
arbeid pa at den beste maten a 
skape fred pa er at folk blir kjent 
med hverandre over grenser. Jeg 
har ftt masse adresser til folk 
jeg planlegger a besØke under-
veis. Men det er belt kiart at det-
te er en loffetur, hvor man lever 
pa bulligst mulig mate. Dessuten 
regner jeg med a ta smajobber 
under veis sa jeg bar til det mest 
nØdvendige. 

- Du reiser alene. TØr du det i 
en verden full av krig og elendig-
het? 

- Jeg er ikke sá redd for krig. 
Jeg har tidligere bodd et par 
hundre meter fra grensen til Li-
banon. Du lrer deg a leve med 
det. Man har godt av a se at an-
dre ikke har det like bra... Men 
jeg har litt sommerfugler i ma-
gen, det er kiart. A reise sa langt 
alene er en utfordring. Man har 
bare seg sjØl a stole pa og ma ord-
ne Opp i alle ting sjØl. Likevel er 
en av hensiktene med a reise ale-
ne dette at du da kommer lettere 
innpa folk. Er man flere som rei-
ser, har man lettere for a holde 
sammen med reisefØlget og se 
ting utenfra, sier Marianne, og 
lover samtidig a dele sine inn-
trykk med Vignetts lesere. - Der-
som redaktØren gir meg spalte-
plass, da, legger hun leende til. 



Bent Berger og Turid Arsrud pa jakt etter godbiter pa et av loppestativene. 

Misimonsuke 
0 

pa Emaus 
I KIRKEBYGDEN 
15. til 20. SEPT. 

Taler: Misjonmr Mathias MjØlhus. 
Medvirkende: Dynamis/Ungdomskoret (tirsdag). 
Ungdomskoret fra Fjellet, R1ingenIYngres (onsdag). 
Emausmusikken (torsdag), Unge RØster fra Misjons-
salen, Oslo (fredag). 
Ungdomskveld (lØrdag). 
Dynamis/Emausmusikken (sØndag). 

MØtene begynner ki. 19.30. Festen ki. 18.00. 
Gave til misionen 

Du er hjertelig velkommen. 

Enebakk kommune 
Kunngjoring om va!gting 
Valgting for Enebakk kommune til vaig av 

komñ-iunestyrerepresentanter for Enebakk kommune 
og fylkestingsrepresentanter for Akershus fylkes-
kommune holdes sØndag den 13. og mandag den 14. sep-
tember 1987. 

Stemmetid 

Stemmestedl 
stemmekrets 
Flateby samfunnshus 
Flateby krets 

Enebakk herredshus 
Kirkebygden krets 

Skogeierfor. lokaler 
Dalefjerdingen krets 

Ytre Enebakk skole 
Ytre Enebakk krets 

SØndag 
fra kL til kI. 

Mandag 
fra kI. til kI. 

15.00-20.00 10.00-20.00 

15.00-20.00 10.00-20,00 

15.00-20.00 10.00-20.00 

15.00-20.00 10.00-20.00 

Du har stemmerett dersom: 
- du er norsk statsborger og har fylt 18 ár senest 31. de-

sember 1987. 
- du er ikke norsk statsborger (utenlandsk statsborger), 

har fylt 18 ár senest 31. desember 1987, og har stâtt i 
norsk folkeregister som bosatt i Norge de siste tre are-
ne for valgdagen. Det samme gjelder for kvinner og 
menn. 

Hvis du pa valgdagen er bosatt utenfor Norge, har du 
stemmerett hvis vilkârene i Gr.lovens § 50, jfr. § 53, er 
oppfylt og du noen gang har vrt folkeregisterført som 
bosatt i Norge. 
Alle som har stemmerett og star i manntallet har ad-
gang til a stemme. UndersØk pa forhand om du star i 
manntallet. 

Enebakk, 1. september 1987 
Lucie Paus Faick 
(valgstyrets leder) 

TAKK 

Hjertelig takk 
for all vennhig deltagelse ved var kjre 

Torstein Guslunds 
bortgang. 

Aslaug 
Astrid 

Hans 
Tove Agathe og 

Marit 
Takk for gave til Flateby arbeidskirke kr 16 750,-. 

KUNNGJORINGER 

Kjøring valgdagen 
Trenger du skyss til valgiokalet, sâ ta kontakt med: 
Kirkebygden: Annie Martinsen, HE 92 62 35. 
Flateby: May Strandos Johansen, HE 92 86 22. 
Y. Enebakk: Vibeke og Kjell Øvergârd, HE 92 47 73. 

LV ENEBAKK ARBEIDERPARTI 

ENEBAKK HANDIKAPLAG 

SVOMMING 
pa Enebakk ungdomsskole 

starter lordag 12/9-87. 
Voksne u/barn 	 kI. 10.00-12.00 
Familier rn/barn 	 kI. 12.00— 14.00 

(Merk tidene) 

Alle velkommen. 

VIGNETT 

Mep til miljobilen 

Oddrun Garaasen (t.v.) takker for sjekkenfra ncerradiolotteriet, som 
Gina Sigstad nettopp har overrakt. Til hØyre  Guro SØrhus Lohne. 

20 000 til M11joblm Ien 

7.220 kroner ble resulta-
tet av Venstres narradio-
lotteri til inntekt for Ak-
sjon miljøbil forrige heig. 
Det var stor glede pa sy-
kehjemmet, bade blant 
ansatte og beboere da 
toppkandidatene pa Ven-
stres liste, Gina Sigstad 
og Guro SØrhus Lohne, 
selv kom pa besØk forrige 
onsdag for a overrekke 
sjekken. 

Et koselig avbrekk i hverdagen 
for beboerne, som har butt vant 
til politikerbesØk I disse vaigti-
der. Ettermiddagskaffe med 
blomster og levende lys satte 
ekstra spiss pa den hyggelige da-
gen. 

Ergoterapeut Oddrun Garaa-
sen som er en av initiativtagerne  

til Aksjon miijØbil, takket for 
sjekken hun ble overrakt og for-
sikret at seiv om bilen ná star 
der, er det saktens et og annet a 
bruke pengene til for at hele 
-prosjektet,> skal vre kiart. 

- Garasje, mente en av be-
boerne pa sykehjemmet. Og det 
er faktisk ogsá en av de tingene 
som ná star pa programmet i 
forbindeise med miii Øbilen. 

Ellers gikk praten rundt kaf-
fekoppen om mangt og meget 
denne ettermiddagen. Og det he-
teste emnet var seivsagt Ven-
stres nrradio som representan-
tene fra partiet hØstet mye by-
ord for. - Skulle gjerne hatt en 
fast nrradio, i alie fall en gang 
av og til, var det mange av be-
boerne som ytret Ønske om. 

I overkant av 20 000 
til aksjon miljøbil. Det 
ble resultatet etter lØr-
dagens loppemarked 
og auksjon pa Enebakk 
ungdomsskole. Det var 
sanitetsforeningene i 
Enebakk - 4 i tallet - 
som benyttet lørdagen 
til a slá et slag for mu-
jøbilen. Brutto tok sa- 
nitetskvinnene 	inn 
26 000 kroner pa arran-
gementet. 

Vret kunne ikke vrt bed-
re. I stráiende solskinn kunne 
folk rusle rundt pa skoleplas-
sen blant lopper pa border og 
stativer. Det var mange god-
biter fi hente for den-sern var 
tidiig ute. Og det var de fieste. 
Allerede klokka halv elleve, 
etter en halv time, var det 
stappfuult av folk. Noen pa ho-
det i <boppekasser eiler ivrig 
letende etter den nye yin-
terkápa pa et av de mange 
kiesstativene. Hva vet vi? 

Pyntegjenstader, nips av al-
be slag, radioer av able ârgan-
ger bokhyller og barskap, bØ-
ker, salonger og mye mer, var 
ogsa a finne blant assortimen-
tet. Sko og stØvler likesá. 

Og selvsagt - iotteribodene 
var der ogsa. 21 og kakeiot-
terier med fristende kranse-
kaker. Jo, formiddagen glkk 
med, bare avbrutt av kaffe og 
deilig hjemmebakt i gymsa-
ben, hvor auskjonsgjenstan-
dene ogsá kunne tas i Øyesyn 
fØr auksjonen startet klokken 
12. Og som auksjonarius had-
de sanitetskvinnene - og 
mennene ftt ingen ringere 
enn ørnulf Eidsvoll. Pelska-
per, salonger, porselen og mØ-
bler av forskjellig slag glkk ra-
dig unna, mens auksjonarius 
pisket opp stemningen. Spe-
sielt var det en fin Porsgrunn 
samleplatte som kom godt 
opp i pris, liksom ogsa et gam-
meldags porselen krukkesett 
for oppbevaring av mel, kryd-
der og andre tØrrvarer. 

- Vi er meget fornØyd,  sa en 
glad Magda Sandbk, for-
mann i Ytre Enebakk Sani-
tetsforening til Vignett etter 
endt dyst. - Og vi er folk me-
get takknemlige for den store 
oppslutningen om arrange-
mentet. 

Magda kunne ellers fortelle 
at det ikke bare var enebak-
kinger pa ungdomsskolen i 
Kirkebygden lØrdag for-
middag. For etter arrange-
mentet ble det kjØrt  auksjons-
gjenstander bade til Ski og 
Askim for avlevering. 



VIGNETT 

P  0  10  HOYRE  
Det gi'0e Ide r frem tiden 

Enebakk! 

Kâre KjøIIe 
	

Liv Vikan 
	

Tore Tidemann 
ordførerkandidat 
	

2. kandidat 
	

3. kandidat 

Kjare velgere! 
De investeringer som er vedtatt og den ge- 

Il 	:________ F ieiei ie inrisramming i KommuneøKono-
mien, gir ikke rorn for 4ete>> valgiøfter for 
de neste 4 Ar. 
Sâ Iangt de økonomiske rammer tiiiater, vii 
vi prioritere følgende oppgaver: 

Rydde opp I forurensningsproblemene 
vedt kloakkere Riken og Gran-omrtdet 
og Ekebergdalen, legalisere <heIrshyt-
tene>> og legge forhoidene til rette for vi-
dere naringsutvikIing pi Gran. 

Bygge idrettshall pa Flateby utifra idret-
tens behov og innenfor rammer som 
muiiggjør snarlig igangsetting. 

Utrede skolestrukturen for Kirkebygden 
og Flateby, og pianiegge utbygging av 
ungdomsskoletrinn pa Flateby.- 

Kommunepoiitikk er ikke bare investerin-
gur SMU KOFT1FI1U11dIt p[UsJeKLtE, [EItFI I li-

ke stor grad et spørsmi om a oppretthoide 
og styrke servicetilbudene innenfor prim-
roppgavene, og legge forholdene til rette 
for alisidig utvikling og vekst I nrmiIjoet. I 
virt program, som er sendt Ut til alle huss-
tandene i Enebakk, har vi tatt for oss de 
viktigste arbeidsoppgavene for ârene 
1988-91. 

HOYRE VIL - HØYR[ KAN 

Din stemme kan avgjøre om HØYRE 
far vise at Høyre kan gjøre det Hoyre 
vii og kan. 

Godt vaig! 

Mot kandidatene Iørdag 12/9-87 
kI. 9.30-13.00 Løken, Ytre Enebakk, 
Vardeberg, Kirkebygden, 
Grendesenteret, Flateby. 

	'4 

Trenger du transport til valgiokalet, 
ring Ytre Enebakk og Kirkebygden - 
tlf. 92 45 93, Flateby - tlf. 92 86 04. 



Interessant! Morsomt! 
NØdvendig! 

1qgoNN 

7J1i9ffitt 

KUNNGJORINGER

lu  Orienteringsmute 
for deg som kanskje er interessert i deltids-
jobb som stØttekontakt/avlaster for barn, 
ungdom og voksne. 
Sted: Kantina Herredshuset 22/9-87 kl. 19.30. 

Vi vil orientere om: 

-Hva arbeidet innebrer 
- AvlØnning 
- Veiledning 
- Behov for kurs 
- Hvem trenger stØttekontakt. 

Bevertning. 
Enebakk sosialkontor/ 

kommunepsykologen 
Pedagogisk psykologisk tjeneste 

 I [IF 
Hauglia skole: 
Mandag 14/9 
kl. 16.30 - 17.15, lekeparti, gutt/jente. 

17.15 - 18.00 jenter 6 ár. 
18.00 - 18.45 jenter 7 og 8 an. 
19.00 - 19.45 og 20.00 - 20.45 aerobic, damer. 
Streifinn: 
Tirsdag 15/9 
kl. 20.00 - 21.00 dameturn. 
Hauglia skole: 
Onsdag 16/9 
16.30 - 17.15 lekeparti, gutt/jente. 
17.15 - 18.00 gutter 6 - 10 an. 
18.00 - 18.45 jenter 9 - 12 âr. 
19.00 - 19.45 jenter 12 - 16 ár. 
19.45 - 20.45 ungdomsparti, jenter. 
Pâmelding og betaling fØrste treningskveld. (Gjelder 
ogsâ aerobic). 
Gamle og nye medlemmen Ønskes velkommen. 

Tumstapt 

Turngruppa 

Turn- og trimgruppe 
Vi starter i uke 37. 
HØstens program: Ytre Enebakk barne- 
skole. 

NØster, mandag kl. 17.00-18.00. 
NØster, torsdag kl. 17.00-18.00. 
Piker I, mandag kl. 18.00-19.00. 
Piker II, mandag kl. 19.00-20.00. 
Piker III, onsdag kl. 17.00-18.00. 
Gutter I, torsdag kl. 18.00-19.00. 
Gutter II, torsdag kl. 19.00-20.00. 
Mosjon darner, tirsdag kI. 19.00-20.00. 
Aerobic darner, tirsdag kl. 20.00-21.00. 
Mjrhallen 
R.S. II, torsdag kl. 15.00-17.00. 
R.S. I, fredag kl. 15.00-17.00. 

JJij.iiitt - MARKED 
Fra den ene - til den andre 

fu& 

 NB. K(JN PRI VAT 
ANNONSER INC 

HAR DU NOE DU VIL 
SELGE - ELLER KJØPE 

Kun kr 30.- pr. annonse ii ,v 4 

'Iij3IIett -marked liver onsdg 

Merk konvolullen: 
Vignett.marked 

VIGNETT 
Klokkcrudlsen 1 
Boks 1,2 
1912 Enebakk 

RELIGIOSE MØTER 

BETEL 
Ons. 9/9 kl. 19.30: 
Menighetsmøte. 
SØn. 13/9 kl. 10.00: 
SØndagsskole. 
Deltar pa stevne, Fila-
delfia, Kolbotn, kl. 15.00 
og 18.00. 
Alle velkommen. 

Misjonsstevne 
13. sept. Ytre Enebakk. 
Ki. 11.00: Gudstj. i Man 
v/misj. Karsten Valen og sok-
neprest Heigheim. Sanggrup-
pe deltar. 
Ki. 16.00: Stevne pa Misjons- 
huset. Jenny og Arve Fjell- 
stad, Valen, Heigheim og 
ungd.k. <<Kjell>> fra Hamar. 
Bevertn. Misjonsoffer. 
Alle hjertelig velkommen! 
LØrd. 12/9 kl. 19.00 ung-
domskveld v/Gihlemoen og 
<Kjell>>. 

Enebakk 
kommune 

ENEBAKK 
PRESTEGJELD 

Kirketjener 
skal ansettes j 1/4  stilling 
ved Enebakk kirke. 
Stillingen lØnnes som 
kirketjener i ltr. 11-17 
(st.k. 6729) varierende Ira 
kr 24.657,- til kr 31.137,-
pr. ár avhengig av an-
siennitet. 
Det er utarbeidet in-
struks for stillingen. 
Nrmere opplysninger 
fás ved henvendelse 
sokneprestkontoret 	i 
Enebakk, tif. 02/92 6150. 
Ansettelse skier pa de 
vilkâr og med de plikter 
som til enhver tid frarn-
gâr av gjeldende lover, 
reglement og tariffavtale. 
Søknad vedlagt bekref-
tede kopier av attester 
og vitnemâl sendes Ene- 
bakk 	menighetsrâd 
v/menighetsfullmektig 
Grethe Bergersen, Ut-
siktsveien 11, 1914 Ytre 
Enebakk, innen 25/9-87. 

STILLING LEDIG 

VIG NETT 

Enebakk  kommunes 
kommuneplan 
Enebakk kommune har i henhold til plan- og 

bygningslovens kap. VI utarbeidet utkast til kom-
muneplan. 

Planen omfatter en tekstdel og et kommuneplankart 
samt 5 kommunedeiplankart. 

Det er knyttet kommuneplanbestemmelser til arealpia-
nene. 

Planutkastene med tilhØrende bestemmelser m.v. er i 
perioden 07.09. - 15.10.1987 lagt Ut til offentlig ettersyn 
fØlgende steder: 

Enebakk herredshus, resepsjonen, der ogsâ originalene 
kan ses. 
Enebakk folkebibliotek i Kirkebygden. 
Daletjerdingen postkontor. 
Flateby postkontor. 
Ytre Enebakk postkontor. 

Det vii bli avholdt âpne mØter om kommuneplanen fØl-
gende dager: 
Mjr ungdomsskole - 22. september kl. 19.30. 
Enebakk herredshus - 23. september kl. 19.30. 
Flateby samfunnshus - 30. september kl. 19.30. 
Granly, Dalefjerdingen - 1. oktober kl. 19.30. 

Kopi av planutkastene fâs ved henvendelse til Enebakk 
kommune, râdmannskontoret, tif. 02/92 60 60. 

Enhver som har merknader til planene kan sende disse 
til Enebakk kommune, 1912 Enebakk, innen 15. oktober 
1987. 

Rádmannen 

SPORT 

BOLIG SØKES 

Sykepleler fra AIvdaI, 32 ãr 
ønsker leie lite hus/leilighet, gjerne gárd. 
Kan hjelpe til etter avtale. 

Gun Lien 
Tif. arb. 06/8149 00 kI. 8.00-15.00 

eller 92 82 69 e. kI. 17.00 

Hjeeelp! 
Ungt par i fast stilling søker leilighet i bygda, helst Fla-
teby. 

Gjerne depositum 
Tif. etter kI. 17.00 92 54 52 

Ung jente 
sOker hybel/hybelleilighet 

i Ytre Enebakk. Alt av interesse. Sikker betaler. 
Tif. 41 12 32 eller 

92 45 35 e. kL 1&00 

Fiat/Iveco 
f. 65/10, 80-modell, 94 000 km, 
16 kbm, selges kr 40 000. 

Tif. 92 82 40 

Hamsuns samlede verker. 
Ib samlede ma stemmes, selges nimelig. 	sens 	verker. 

TIf. 92 45 35 	 Tif. 924535 

OPTISK SYNSPROVE. 
Optiker ø'vS IN KR0GH 

OPTISKE as 
Asenveier, 1, 1400 SKI Telefor, 570524 

GULVSLIP 
Alt I tregulv slipes og lakkeres. Gratis besiktigelse. 

ENGERS GULVSLIP. TH. 9401 38 e. kI. 17. 

Crossykkel 
noe defekt, til salgs. 

Tif. 06/83 72 56 

Gammelt Grøndahl 	Bøker til saigs 
piano 

SKI 



I 
I 
I 
I 
I 
I I 

FOLLOS STØRSTE BILLEVERANDOR (cJ)bjD) 
FOLLO AUTOCO I 

FORDSENIERET KJEPPESTADVN. 30, SKI - TLF. 87 07 60 

1 r 

For kr 47.50 	  

25% 
60 

NA kr35  

Gressklippere Ginge 
Restlager 	  

Takrenner 
Sorte stäftenner 5" 

KiempetUbud 
Hollandsk hoyglassert 
takstein. 	

145. for kr 220.- pr. m 	 NA kr 
Gardena trimmer 
for kr650.- 	 NAkr390II 

Apningstider: 
Mandag - fredag kI. 9.00-18.00 
Lordag kI. 9.00-14.00 

1914 Y. Enebakk - TIf. 92 52 95 

— — — — — — — — — — — — — — — — — — — 

Velkommen til 
høsthandel 

GODT UTVALG 
ISMA 

MANILA MOBLER 
Gayer, bilder, 
innramming, 
smmøbIer 

jfflubel 
L1%un6tfl1 

Skolegt. 5, (If. 88 11 68 

BEGRAVELSESBYRAER' 

t 

BRUKTBILLAN 
1987 Escort 1.4 CL 

Lay km.stand 

for kun ,  

Kr. 1068. 
pr. mnd. 

Kontakt oss for 
nrmere opplysninger 

a ll 1 4 , 

I ,  

RING Alt I glass 

87 12 30! 
KJEPPESTADVEIEN 

. -_LY!1ASS SPflL FRONTRUTER 

KNUST 
RUE? 

SEt VBYGGERE 

PASS PA! 

Gunstige priser pa: 

slamavskillere 
samletanker 

INFILTRASJONSROR/ 
DRENSROR/PVC-ROR 

Kjeppestadvn. 35, 
1400 Ski 62 87 57 00 

SKI RØRIIANDEL A/S 

SRI Bcgravc1scsb?rA als CIIRSTtNSJD EFTF, 

Ascnvn. 3, 1400 Ski 
HE 87 30 60 
Vakrteiefon 

Folio distrik-tets byn't 
gjenflOm 60 ir 

NB. NB. NB 

Har du noe a 
meddele dine 

sambygdinger? 

Prøv en 
smàannonse i 

iA18ttt 

Na er det billig 
1/2 pris pa 

alle stores, kapper til stue, kjØkken, soverom I meterva-
i'e + rester av ferdige fag. Her gjelder clet a vre rask. 
Velkommen til en hyggelig handel hos 

Hjemmet's pryd 
Solheimsgt. 1 (Meierigárden) Lillestrøm. 

Tif. 06/8196 76. 

• ............ 	::... 	............ 

1 

DIV. OVNER 
OG PEISER 

SKJJERVAVN. 20 -  

:20% 

YTTERDORER 

:25% 

EN DEL VEGGmTlLm 
VEGG=TEPPER 

1/2 PRIS! 

_011, IV. (Sagdalen) TLF. 06/8425 40 

Jakttilbud 
Vadmels 

buksep og jakker 
:15% 

Sá lenge vi har og kan skaffe. 

LAVPRIS 

K,.S Ypkesklaip 
ASKIMVN. 1, 1820 SPYDEBERG 

TELEFON (02) 88 81 54 

VI G N ETT 



* 
Rema 1000 har minipris pa alle sine merkevarer. Du sparer 
m.a.o. pa alt du kjoper I motsetning til hos de fleste konkurren-
tene hvor du far gode tilbud pa noen varer, mens du betaler full 
pris for det andre du kjoper. 

- konkurranse er bra - 

(tidligere Ska'rer mat) 
Skàrersletta 60. 

41, 

VIGNETT 

k spare ep a spare 
0 

P a.. alt du kjopep. 
Hos REM 1000 

kan du handle 

dagligvarer til minipris 

hver,,da,g. hem tmtl kis 200-- 00m 

Lordag ti1 kim 1 8.00. 



BOSCH 

oppvaskmaskin 

2220) Ia' 4490.- 
ELTO 

tørketrommel 
(4604kg) kP2150.- 
MOULINEX 

mikro 
(FM 400) Kr 2370.- 

[(N APAS 
ltftF 88 73 43 

Bosch 

kjøleskap 
(240 I kjol/ 
67 	Kr 3990.- frys) 

SCH OTT 

solarium Kr 1495.- 
WILFA 

hãndstøvsuger 

a' 198- 

BOSCH 

stOvsuger 

(1000W) kr 1390.- 
WILFA 

mixer 	Ia' 298.- 
SONNICO 

eggkoker kr 119. 
SONNICO 

vaffeijern kr 298.- 
WILFA 

KrØllhØrste Kr 68 - °LEKTRISK 
1820 SPYDEBERG 

, 

• Punktlig levering, 
gode materialer og 
konkurrerende 

N YHET 	priser er var màlsetting. 
• Betongbiler utstyrt 

med transportbànd. 

Kontakt oss dersom De 
vii ha opplysninger 
elier trenger 

O/S 1ettbet0 ,, 
1850 &YSEN 

02-890311 

gZ-92 11 39 NA LORDAGS-
02.950741 v'ThAPENT 

Te4eloner: Kontor 
Fabrkk 
Fabk 
Fabikk 

HOW 

"en 
MMoen

Vestby 

Opphørssalg 
pa 

brudekjoler 
brudeslør 

og 
brudepynt 

Stikk innom - kanskje finner du en brudekjole som 
passer til deg og din pengepung. 

TONE1TE BRUDESALONG 
Sorumsgt. 38 - Jillestroin 

/ 	 

SALGET fortsetter  

VI HARMANG GODBITER: 

20:80% 
BADETØY 	 ±500/o 

TRØYER FILA 	 49-98-149-198 
SHORTS FILA 	 198,- 
ALLE ANDRE TRØYER 	 98,- 
SHORTS 	 98, 
LØPETØYOG SKO 	 -20±50% 
RACKETS 	 --20±80% 
TRENINGSDRESSER 	 ±30±50% 
INNENDØRSSKO 	 ±30-50% 
SLALOMSKI, STØVLER 	 ±40% 

BINDINGER 	 ±20% 
SLALOMDRESSER 	  3050% 
FILA ULLGENSERE 	 ± 30-50% 
FILA SLALOM BUKSE 
GENSERE 	  

og mye, mye mer! 

Voldgt. 21 
2000 LiUestrom 

lb 
HEWEN 
sT 

E ILAG Kjeden av autoriserte 
elektroinstallatorer 

(pggj 
atek~kke MTh 

VIDEO - SNACKS - TOBAKK - KIOSK VARER 

Apent til ki. 22.00 

1914 YTRE ENEBAKK - TLF. 9247 10 

HBSTEN KOMMER 
Kápene er her 

Nye, spennende 
kjoler m.m. 

Nytt undertøy 

goung fc 
ldrettsveien 11 Ski. TH. 87 34 03 

HUSK BILAUKSJON 

	 ASKIM 
BILER 
ALLE 

PRISK LASS ER  

NB! Hver fredag W. 18.30  
Prøvekjøring og besiktigelse hver dag 

STEDET FOR DET GODE BILKJOP! 

TLF.88 0896 

Gray- 
monumenter 

Oppretting, oppussing 
av gamle monumenter. 
Nye monumenter. 
/1911 Flateby, tit. 92 82 01 

Kenwood 
C hefette 

Kenwood 
Chef 

Kenwood 
Major 

Kenwood 
Gormett 

Wilfa trakter 

Wilfa 
dobbelttrakter 

kr 650.- 
1800 — 

kr2200: 
Kr 9900= 

kr 198.- 
Kr 400.- 

VIGNETT 

1uua19L1q & 
1912 ENEBAKK 
	

(02) 92 63 00 

FYRINGSOLJE • PARAFIN 
• AUTODIESEL• 

Folio Varmeservice 
v/Bjorn Brodholt, Tomter 

Tit. 92 26 10 	V41# 
Bruk VARMEKONTO hos TEXACO  



EJOPEKORT 

TIf. 92 85 64 
I 

U.  (red,blà)kUfl kr 795 

VIGNETT 

___ 	 eneBa!ui- 
___ ///////// SPUR  06 s5 twl 10 as 

Grendesenteret, 1911 Flateby, 92 88 90 

SALGET ER I GANG 

1/2  PPIS gardiner og stoffep 

Herlige Atomic dPllljakker 

LE COO SPORTIFs POPUL/ERE 

treningssko kr 498,- 	TILBUD IN  

Som regnvaws- 

forsikring: 

Windbreaker 

D11 

Holly-Hansen 

KJOP 
MDEU 

ORIGINAL 

QR9  

Viking sponser de norske 
OL-deltagerne med 1.5 mu-
lioner kroner gjennom 
salget av Kadett Original. 
Skaff deg seilerstøvelen 
med OL-merket pa. Da far 
du mer enn en topp støvel. 
Du blir OL-sponsor. 

= VIKING 

Viking sponser OL•88. 

I;-,Jvataja1na 
!i:r  -t 

frt 
Grendesenteret, 1911 Flateby 

lIt. 02/92 83 74 

- 

Hárgelé 	 kr29." 

Glansvask 	 kr25.- 

Vátspray!hârlakk 	 kr 39. 
Grendesenteret, 1911 Flateby. TIf. 92 80 49 

garn er ankommet 
GRENDESENTERET 

GE-TE MANUFAKTUR 1911 FLATEBY 

Ukens tilbud 

39 
90 

N 
pr. Kg 

OBS. Alt I barnernat, bleler 
09 babyartikler 

-20% 
hver dag hale áret 

FØLG MED PA VAR PRISBOMBE HVER 14. DAG. 
HER ER DET PENGER A TJENE. 

TIPPING - LOTTO - MEDISINUTSALG. 
Apningstider: Alle dager kI. 10— 18. Lordag kI. 9— 14. 

LIFFORD 

MA7! 
1911 Flateby tlf.02.928338 

FARIKAL-KJOTT 

Tanniege 
Stein Darre-Hansen 

Grendesenteret, Flateby 

Tif. kI. 9.00-15.00 	  92 87 39 
Tif. utenom kontortid 	  92 80 31 

APNINGSTIDER: Mandag 	stengt 

rrAL.lA 	
Tirs., ons., tors. 	kI. 11.00-23.00 
Fre., lor. 	kI. 11.00-23.30 
Sondag 	kI. 13.00-21.30 

PROV VAR CATERING 
og var internasjonale meny 

Fersk pizza hver dag (kan tas med hjem) 
Grendesenter, 1911 Flateby. TIf. 928860 

Flateby Blomster og Gayer 
Baardse Begonia kr 

1950 Ildtopp kr 15'0 

Godt utvalg i planter og potter. 
Avsk.rne og dekorasjoner. 

Ring din bestilling til oss, vi besørger alt 
av blomster i inn og utland. 

Grendesenteret, 1911 Flateby. TIf. 92 85 44 

.t. 
'p 

iNefIe,O 

HOST = REGN = INNETID 
KJEDE SEG? NEl, PRØV VAR 

HOBBYAVDEUNG 

Alt til krydderbinding, gips + former, 
cellovattkuler, perler, fyrstikker, 

klyper m.m. 
Godt utvalg I hobbybøker. 

Høstens bøker har beg ynt a komme, 
nyhet pa Iekesektoren: 

KEYPERS for alle fra 4 ár. 

Grendesenteret - 1911 FLATEBY Tif. 92 87 21 

Flateby Parfymeri og Solarium 
Bijouteri - strømper 
1. kiasses natuiprodukt COLOSE 

Nytt hos oss - MAXELLE 

OYEREN BENSIN 
& SERVICE 

1911 Flateby 

Jaktjakke 
m/hette 

kr 540.- 
Jaktstøvler 

kr 69.- 

Apningstider: 
Mand.-fred. 	 06.30-21.00 
Lord. 	 09.00-20.00 
Sønd. 	 09.00-21.00 

TIf. (02) 92 81 32 

EakkS 
Ieverandør av 

Unistein 
Alt i hageutstyr, 

skogs- og verneutstyr 

Eget service- 
verksted 
Utleie av 

havemaskiner 

TH. 02/92 80 13 

Karisens 
Bilruter A/S 

Avd. Hageutstyr 
1911 Flateby 



Tanniege 

Stein Darre-Hansen 
Grendesenteret, Flateby 

TIf. kI. 9.00-15.00 	 92 87 39 
TIf. utenom kontortid 	92 80 31 

Kvelder, lørdag etter avtale. 

Enebakk Tannteknikk 
TAN NTEKNIKERM ESTER 

LASZLO FARAGO 

Grevlingveien 71 1914 Ytre 
Enebakk. Ti).: 02/92 46 82 

Ski Glassmester- 
forretning A/S 

Alt i glassarbeider. 

Nordbyvn. 21, 1400 Ski - tlf. 87 34 55 

Enebakk glass 
Alt /glassarbeid 

Svein Thorsen 
Fjellvn. 30 a, 1914 V. Enebakk - tlf. 92 46 13 

OSVALD NODLI 
Alt i blikkenslagerarbeid 

utfores. 

1911 Flateby - tlf. 92 84 68 

Svein Guibrandsen 
Alt i blikkenslagerarbeid 

utfores. 

1911 Flateby - tlf. 92 82 67 

El-installasjon 

Strømsborg & 
Enersen A/S 

utterer alt i el-installasjoner 
1912 Enebakk - tlf. 92 63 00 

Kjeden av autOrlse,te 
ikl,.,n 1.11.1.,, 

INSTALLASJONSFIRMA 

KJELL BRENOJORD 
UTFORER ALT I EL-INSTALLASJONER 

Bakkevn. 58C, 1911 Flateby 
TIf. 92 86 94. Mobiltlf. 094/26 165 

JOHN A. ANDRESEN 
UTFORER ALT I RORLEGGERARBEID 

Bevervn. 11 
1914 Enebakk 
Mob.tlf, 094/11 747 
Tif, 92 48 92 

JnF. 

 

 

IIllhIFSEI1 

C
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nebcikk 
the UT 

Medlem av 
bRFNorske Regnskapsbyrters Forening 

TIf. (02) 92 63 03 
Postboks24 
1912 Enebakk 	Godklont regnskapskOntOr 

Scan consult 
Service-senter for nringsdrivende. 

Regnskap. forretningsforsei. 
bedrifts-râdgivning. 

Gran. 1914 Ytre Enebakk —tlf. 92 4774 

Erik kjelgaard 
Varme. sanitr. nybygg og rehabilitering. 

Utleie av lensepumper. vannsuger 
og hoytrykksspyling. 

1914 Ytre Enebakk - tlf. 92 46 39 
mobil 097/57 419 094/27 522 

DAME- OG HERREFRISGR 
SOL - PARFYMERI 

Apent: 
Mand.-fred. 10.00-18.00 

Torsd. 10.00-19.00. lord. 10.00-15.00 
Forretningssenteret, 

Ytre Enebakk - tlf. 9254 13 

B N 	Bit 1911 FLATEBY 

Understellsbeh., 
karosseri og 
mek. verkst. 

TIf. 02/92 88 95 

Trio Autoskade 
Vi tar imot lakkering 

og smáskader. 

1911 FLATEBY 
TLF. 92 89 93 

Brødrene Svendsen A/S 
Alt i nydyrking, bakkeplanering 

og annen massetransport. 

RIingen 
TIf. 8370 19/72 1685 

(.5 YrkeskIar 
Askimv. 1, 1820 Spydeberg 

TIf. 02/88 81 54 

Langdag onsdag og torsdag til kI. 19.00. 

Enebakk Markiseservice 
Markiser - Persienner - Gardinbrett 

Inneh. Leif Vedal 
Vestbyvn. 11, 1914 Ytre Enebakk 

TIf. 92 45 58 

0. Freitag & Co 
Elektro - Mekanisk - Verksted 

Produksjon - Reparasjon 
Sterkstrom - Svakstrom 

Bit - Elektro 
Postboks 77, 1912 Enebakk - tlf. 02/92 6294 

Utsigts rammeverksted 
Alt I innramming 

Meda/jeskap og innrammede akvarel/frykk 
1911 Flateby - tlf. 9286 10 

Ogsà kveldstid 

GS Containerutleie 
Utleie av avfaliscontainere fra 2-8 rn. 

TIf. 8370 19 
Mobil 094/23 576 

Enebakk 
Transformator 

verksted 
Boks 27, 1911 Flateby - tlf. 92 85 40 

Ristorante ITALIA as 'pizzeria 

Alt I mat til hverdag og fest. 
Catering - Restaurant - 

Grendesenteret, 1911 Flateby 
TIf. 02/92 8860 

VIGNETT 

	41 

Sandakers Trafikkskole 
1400 Ski - tlf. 87 37 10 

Kiasse A - Kiasse B 
Teorikurs - Kjøretimer 

Om nodvendig moter vi 
(ii kjoretimer i Enebakk. 

GAUTE'S TRAFIKKSKOLE A/S 
OppIring pa b/I 

Teorikurs - Fase II 
TIf. 06/81 42 92 

Sjâforskoler Blikkenslager G Iassmester 

Frisor 

Regnskap Rorlegger 

Enebakk rrleggerbedrift 
v/Trygve E. Andresen 

VI UTFORER ALT I RORLEGGERARBEID 
TIL EN MEGET GUNSTIG PRIS. 

Vaglivn. 25, 1914 Enebakk - tlf. 92 43 54 

Bitfirma 

Spesialforretninger 

Flateby Antirust 
KjØp 09 salg av bller 

Kommisjon oppti! 100% finansbistand. 
TIf. 02/928070, 1911 Flateby 

Siw's salong - tlf. 92 80 49 
Grendesenteret - 1911 Flateby 
DAME. OG HERREFRISOR 

Tirsd. 	 9.30-19.00 

Apent: Onsd. 
	 9.30-17.00 

Fred. 	 9.30-17.00 
Lord 	 9.30-14.00 
Mand. og torsd. 	 stengt 

Bjerke Härdesign 
TIf. 92 81 62 

Bjerkeveien 2, 1911 Flateby 

KVIKK RENS 

ztL 1/7 atal-ama S 
Vi renser det meste: 

Dyner, saueskinn, gardiner 
garderobe, osv. 

Grendesenteret, 1911 Flateby 
TIf. 02/92 83 74 

Økonomi & Regnskap Enebakk A/S 

Alt innen regnskapstjenester 
Reg. revisor Sten Røvik 

Senteret, 1914 Ytre Enebakk 
Telefon 92 53 31 - 94 22 65 

Esso diesel, parafin og fyringsolje 
TIf. 92 81 24 

Rolf Nssvold 
Vestli, 1911 Flateby 

  

Spesialforretn inger 

SELGE EIENDOM? 
Kontakt 

STATSAUT. EIENDOMSMEGLER 

SVEIN H. HELLER A/S 
JERNB.VN. 2, 1400 SKI  -  TLF. 87 3737 

VETERINIER 
Skedsmo Dyreklinikk Riis gàrd, KJELLER 

(Skillet Ira Fetvn. v/flypiassen) 
Apent fra morgen til kveld 

hele uken unntatt Iord./sond. 
Timeavtaie tlf. 06/87 81 92 

Jan M. Johansen 
Mur, puss, 

peiser og fliser 

TIf. 92 82 90 
Asveien 7, 1911 Flateby 

Steinar ,  Nordahi 
BYGGSER VICE 

Alt / rrlur- og oussarbeid. 
TIf. 92 63 46 



Flatebydagene ble lØrdag avsluttet i tradi-
sjonell stil med kostymetog fra Hauglia skole 
og ned til samfunnshuset hvor det var lagt 
opp til en rekke aktiviteter. Aidri tidligere 
har oppslutningen av kostymetog vart stØr-
re. I strâlende solskinn marsjerte henimot 200 
unger nedover ødegárdsveien med Stranclen 
skolemusikk i spissen. Ogsá musikantene var 
utkledd som seg hØr og bor. En knallavslut-
fling pa tvers gjennom vellykkede Flatebyda-
ger. 
Flatebyinger kan dette 

med kostymer - som in-
gen andre. Her hadde fan-
tasien tydeligvis fâtt fritt 
spillerom I de tusen hjem. 
Klovner og prinsesser, 
indianere og hekser, og 
sannelig skimtet vi ikke 
ogs selveste Pippi Lang-
strØmpe mer herr Nilson i 
armen. 
Denne gangen hadde ar- 

rangementskomiteen 	i 
Flateby Vel, som star for 
arrangementet av Flate-
bydagene, ikke lagt opp til 
premiering av beste ko-
stymer. Og det kunne v-
re like bra, for da yule man 
hatt en vanskelig opp-
gave. Derimot hadde de 
laget 	sjokoladepakke- 
premier til alle utkledte 

Og her kommer Pippi Langstrømpe med herr Nilson og klovnevenner. 

Bloksberg neste? 
1 .Flateby var pA plass. Fra v. Allan Eriksen, Henning StrØm,Mari Li-
land og Grete Juel Sverre. 

barn - trodde de. - Men 
den gang ei. 100 pakker 
hadde de forberedt. De 
trengte 200. Men se om ik-
ke ogsá dette ble fikset i 
en fei. 
Pa Huset ble kostyme- / 

toget tatt i mot av Marit 
Erfjord, formann I arran-
gementskomiteen, og kon-
feransier øystein /Wiger. 
Lag og foreninger/ar som 
vanhig til stde med 
stands. Det v Enebakk 
I.F., Strandeñ skolemu-
sikkorps, Norsk folkehjelp 
og helselaget, som benyt-
tet anledningen til a slâ et 
slag for hØstens TV-aksjon 
<<Hjerte for livet>>. Speider-
ne (Flateby 1. av NSF) 
hadde som vanlig sitt opp-
legg med konkurranser og 
aktiviteter i skauholtet 
ved Huset. 
Et av lØrdagens hØyde-

punkter var auksjonen, 
hvor ingen ringere enn ør-
nuif Eidsvold var auk- 

kes i miljØet til folks beste. 
For barna var det gratis dag med Rock'n roll ho-tel!, og James Bond pa re-

portoaret. film. Det var Caprinos 
Veslefrikk med fela som 
ble vist. 
Finalen pa ârets Flate-

bydager var lØrdagens fest 
pa Huset som samlet 132 
glade, feststemte men-
nesker til feiring i god 
gammel stil. Sá var det da 
ogsâ Nedre Buskerud 
Danseensemble som be-
sØrget musikken, og det 
gjorde de pa en mate som 
fikk publikum til a kvit-
tere med stâende applaus 
da kvelden var over. Ellers 
i uka avviklet Ungdoms-
klubben juniorkveld for 
litt yngre ungdommer fra 
Stranda skole, og fredag 
kjØrte de diskotek i storsa- Ensug vagabond pa vei til den 
len. Torsdagen var kino- store festen. 

Doug We Enebakk 
Onskes 

For boligkjopere ønskes enebolig, tomannsbolig eller 
rekkeh us. 
Ta kontakt. 

MIVI HELGE A. TRYTI'S EIENDOMSKONTOR 
Kirkegt. 7, 0153 Oslo 1 
Tif. 330200 etter ki. 18.30 tlf. 924781 

sjonarius. Som alltid klar-
te han ogsã denne gangen 
A lage auksjonen til god 
underholdning. Og penger 
i Vellets kasse ble det og 
av de gamle gjenstandene 
som Vellets arrange-
mentskomite hadde ras-
ket sammen. 3 700 kroner 
ble resultatet av auksjo-
nen. Penger som skal bru- 

Ip,.qp 

(1bne 
Redaksjon og ekspedisjon: 
Klokkerudâsen 1 
Postboks 62, 1912 Enebakk 
Telefon red. 92 65 40 
Telefon ann. 92 65 50 
Bankgiro: 1605.02.01426 
Postgiro: 4 19 32 98 

Pr! vattelefoner: 
Ans. red Marianne Olsen 9264 15 
Journalist Aslaug Tidemann 92 45 35 
Ann.kons. Bjorg Olerud Pettersen 92 85 23 
Ann. kons. Solveig Enksen 83 72 56 

Avisen trykkes ! Indre SmaalenefleS Avis 

Annonsepriser: 
1, side pr. mm hr 5,55 
Aim. plass pr. mm hr 2,50 
Tekstside pr mm hr 3,45 
tnnlev. frist Rubnkkann. 
Mandag hI. 12.00 
Forretn.amn.: Mandag hi 900 
Abonnementspris: 
}<r 100 - pm. halvar, km 200 pr. am. 


